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Novice 

V tej šteVilki lAHkO PReBeRete:
temeljni dokument občine za 2015 sprejet• 
Ob prazniku in dvajsetletnici občine Moravče• 
Razvoj podeželja je moja prioriteta• 
Zeleno gospodarstvo za Moravško dolino• 
izjemen glasbeni večer v kulturnem domu v Moravčah  • 

iz Moravške doline 



Obvestila

OBČINA MORAVČE
v sodelovanju z Zvezo borcev za 

vrednote NOB Moravče

vabi

na osrednjo občinsko prireditev ob 27. aprilu, 
dnevu upora proti okupatorju, ob 70. obletnici 
zmage in v spomin padlim partizanom v gozdu 

nad Češnjicami,

 v soboto, 25. aprila 2015 ob 16. uri
k  spomeniku nad Češnjicami pri Moravčah.

V programu bodo sodelovali:
Pihalna godba Moravče• 
Mešani pevski zbor DU Moravče• 
Učenci Osnovne šole Jurija Vege• 

Slavnostni govornik bo Martin Rebolj, župan Občine 
Moravče.

Po prireditvi bo tudi družabno srečanje.

Vljudno vabljeni!

Društvo upokojencev Moravče vabi
članice in člane v nedeljo, 24. maja 2015 ob 14. uri 
na srečanje pri LOVSKI KOČI, ob cesti Moravče – Pod-
stran na zanimivo popoldne.
Istega dne ste vabljeni tudi na kratek in nezahteven 
pohod, ki se bo pričel ob 12. uri na relaciji od Lovske 
Koče do Mohorja in nazaj. 
V primeru dežja, srečanje in pohod odpadeta.

 Vljudno vabljeni!

Društvo upokojencev Moravče vabi svoje člane na 
voden zlet z agencijo Autentica po poteh soške fronte z 
dobrim kraškim kosilom ob kozarčku terana v četrtek, 
23. 4. 2015. 
Prijava do 18. 4. na GSM 031-634377.

PLANINSKI DOM 
UŠTE –ŽERENK 

Vljudno vabi na številne 
dogodke, ki jih prireja v aprilu in 
maju. 

Ekipa Planinskega doma se 
trudi, da svojim 
obiskovalcem nudi številne 
dogodke, ki s svojo 
pestrostjo in raznolikostjo 

predstavljajo prijetno izkušnjo za vsakršnega gosta. 
Ve  informacij o prihajujo ih dogodkih lahko najdete na naši 
spletni strani www.planinski-dom.si, se pozanimate pri našem 
prijaznem osebju, z veseljem pa smo vam na voljo tudi na 
telefonski številki 070 222 180. 

Napovednik dogodkov 

18.april DALMATINSKI VE ER (štirihodna ve erja, glasba v 
živo – dalmatinska klapa, skupina Bojsi)

21.april Kuharski te aj »DOMA E, A DRUGA E«
1. maj POHOD »Pot od Pisarne do Doma« (pohodniki se 

okrep ajo v baru Pisarna in se odpravijo do Planinskega 
doma, kjer jih akata topel obrok in pija a)

16.maj TEKMOVANJE in ŽUR: Tekmovanje v podpeki (sa ) 
ter žur s koktejli z glasbenim gostom Dare Acoustik 
(Slovenija ima talent)
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Novice iz Moravške doline 
April 2015, Letnik XVI, Št. 3.

Novice iz Moravške doline je informativno glasilo občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. Izhaja predvidoma 
desetkrat letno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v 
občini brezplačno. Sedež in naslov uredništva: Občina 
Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče, tel 7232700. 
E-poštni naslov moravske.novice@moravce.si. 
Odgovorni urednik: Edo Veselko, namestnica 
odgovornega urednika: Vojka Rebolj. Uredniški odbor: 
Edo Veselko, Vojka Rebolj, Maja Hren, Marko Kladnik, 
Katja Ribič, Irena Ravnikar, Ajda Lalič, Eva Babnik. 
Novice iz Moravške doline so vpisane v razvid medijev 
pri Ministrstvu za kulturo RS pod zaporedno številko 
374. Priprava za tisk: Studio L.A. Andrej Lombar s.p.. 
Tisk: Tiskarna Januš. Naklada 1550 izvodov.

Obvestila

Naslednja številka izide 21. maja 2015. 
Vaše prispevke pričakujemo do 7. maja.

Seznam uradnih ur institucij in 
organizacij v občini Moravče

KARITAS tretji ČET v mes: 17.45 - 18.45
RDEČI KRIŽ
Tel: 031/291-564

prvi PON v mes.: 17 - 19

ŽUPNJSKI URAD
Tel: 7231-055

PON in PET: 9 - 10; 16 - 18

OBČINA MORAVČE
Tel: 7247-140; 
Faks: 7231-035

PON: 8 - 10.30; 11 - 15
SRE: 8 - 12; 13 - 17
PET: 8 - 10:30; 11 - 13

BANKA
Tel: 7231-017

PON - PET: 8 - 12; 14.30 - 17

POŠTA
Tel: 7296-510

PON - PET: 8 - 10.30;  14.30 - 17
SOB: 9 - 11

POLICIJSKA 
PISARNA

PON: 16 - 18, PET: 8 - 10 
zad. NED v mes: 8 - 10

OŠ JURIJA VEGE
Tel: 7231-003, 
7231-210

PON - PET: 7 - 15
informacije tudi na:
www.osmoravce.si

VRTEC
Tel: 7231-227

PON - PET: 7 - 15

POŠ VRHPOLJE
Tel: 7231-233

PON - PET: 7 - 15

KNJIŽNICA
Tel: 7231-359

TOR, ČET: 14 - 18.30
SRE: 11 - 14, SOB: 9 - 12

DRUŠTVO
UPOKOJENCEV

TOR: 10 -12

GASILSKA ZVEZA 
MORAVČE
Tel: 7231-234

24-urna dežurna služba na tel 112

Zavod za gozdove, 
revir Moravče

TOR, SRE:  7 – 9
Tel: 7247-147, 041/657-223

KMEČKA 
TRŽNICA

SREDA  14 - 18
SOBOTA  8 - 13

Info oddaja o 
občini na ATV

SRE 20.00
ČET 21.00

LEKARNA
Tel: 7232-780

PON: 12 - 19
TOR, SRE, PET: 7.30 - 14
ČET: 13- 19, prva SOB. v mes.: 8 - 12

ZDRAVSTVENI DOM
AMB. SPL. MED.
Tel: 7231-008

PON in ČET: 13 - 19, sprejem do 18
TOR, SRE in PET: 7 - 13

AMB. ZA OTROKE 
IN MLADINO
Tel: 7232-943

PON: 13 - 19
SRE: 7 - 10.30 amb. za bolne; 10.30 
- 13 posvet
PET: 7 - 8 amb; 8 - 11 sistem.; 
11 - 13 amb

Patronažna služba, 
tel 7232-944

PON – PET : 7 - 8

DIAG. LAB. PON: 13 - 18, TOR: 9 - 12
SRE, PET: 7 - 12

ZOBNA AMB.
Tel: 7231-150

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

ZOBNA AMB ZA 
OTROKE
Tel: 7232-750

PON, SRE: 7 - 14
TOR, ČET: 13 - 19
PET: 7 - 13.30

Nekateri bralci se upravičeno pritožujete, da črno-
bele fotografije niso najboljše. Tistim, ki imate dostop 
do spletnih strani, predlagamo, da si na njih ogledate 
barvno različico na www.moravce.si.

Spoštovane bralke in bralci!
Zima je za nami. Lepi, topli in sončni dnevi kličejo k raz-

ličnim aktivnostim. Tisti, ki imajo večji ali manjši kos zemlje, 
bodo aktivni na njej. Tisti, ki ga nimajo pa bodo v naravi 
nabirali moči in optimističen pogled na svet.

To številko so zaznamovali predvsem trije sklopi dogod-
kov.

Prvič, občinski praznik in 20 letnica obstoja občine. V re-
snici je bilo toliko dogodkov, da smo jim stežka sledili. Pečani 
so dočakali otvoritev prve faze čistilne naprave. Dan zatem 
je občino obiskal podpredsednik vlade RS, ki je v pogovoru 
za naše glasilo poudaril, da je bil z obiskom zelo zadovoljen. 
Navdušili so ga uspehi in načrti Termita in usmeritev kmetije 
Barlič, ki gleda naprej in prepušča vodenje mladim in izobra-
ženim. Vrhpoljcem je odprl novo šolo, obiskal kmečko tržnico 
in govoril na slavnostni akademiji. »Ni velikih in malih občin. 
So le uspešne in neuspešne«. Veliko za samo en dan.

Drugič. Župan in občinski svet so spravili pod streho pro-
račun občine za tekoče leto. Na srečo se je izkazalo, da so bili 
črnogledo pogledi preuranjeni in občina bo preživela 2015 
v solidni kondiciji. Obeta se nam bogat nabor programov in 
investicij.

In tretjič. Poročamo o vrsti občnih zborov, ki so potekali 
po različnih društvih, ki jih pri nas ni malo.

Seveda pišemo še marsičem drugem in želimo si, da bi 
vam bilo branje v užitek. 

Lepo pomlad in praznike okoli dneva upora proti 
okupatorju in 1. maju.

Odgovorni urednik
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Županova stran

Temeljni dokument občine 
za 2015 sprejet

Pogovor z županom Martinom Reboljem

G. župan, ali ste zadovoljen s sprejetjem proračuna za tekoče 
leto?
Tako kot vsak župan sem seveda zadovoljen s sprejetjem pro-
računa, ki je temeljni dokument občine za leto 2015. Res pa je, 
da je v tem dokumentu nekaj stvari, ki niso dokončno dogo-
vorjene. Pri tem ne mislim na odnos med mano in občinskim 
svetom, temveč na razmerje med občino in državo. Prepričan 
sem, da država  z interventnim  zakonom, ki je bil sprejet in bo 
zmanjšal odhodke občine za 20% nima nobene realne podlage. 
Dogovor med združenjem občin in ministrstvom za lokalno 
samoupravo je, da bodo po preteku prvega poletja preverili 
učinke zakona.  Če le-teh ne bo, bo vlada iz proračunskih virov 
zagotovila tista sredstva, ki nam bi jih vzeli v drugi polovici 
leta. Sicer pa lahko rečem, da bomo v letošnjem letu, vsaj 
kar zadeva našo občino, sorazmerno dobro prebrodili leto z 
razpoložljivimi sredstvi.
Trdim pa, da bomo, ob zdajšnjih predpostavkah vlade, v letu 
2016, če se nebo kaj spremenilo, dosegli mejo, ko ne bomo 
več zmogli normalnega financiranja investicij.
Katere so glavne naloge občine v letošnjem letu? 
Naj najprej omenim dokončanje prve faze kohezijskega projek-
ta, ki zadeva vodovodni sistem Podbrdo-Grmače-Dešen. Sledi 
priprava vsega potrebnega za pridobitev pogodbe za črpanje 
sredstev in nadaljevanje gradnje vodovodov. Pomembno je 
sprejeti OPN in OPPN (prostorski načrti občine op.p.) za 
področje med sedanjo Kmetijsko zadrugo in Nissanom,  na-
daljevati s projekti ureditve starega trga, objavo natečaja za 
poslovilni prostor in ureditev pokopališča v Moravčah. Enako 
velja za izdelavo projektov za gradnjo športnega igrišča ob 
osnovni šoli..
Nič manj pomembno ni nadaljevanje aktivnosti, ki zadevajo 
graditev moravške obvoznice. Z direkcijo za ceste potekajo 
dogovori o ureditvi medsebojnih razmerij  in veseli me, da 
smo uspeli to, že dolgo načrtovano investicijo, spet uvrstiti v 
državno NRP. Prva državna sredstva so planirana že v letu 
2016 (50 tisoč), nato v 2017 (150 tisoč), v 2018 (300 tisoč) in 
nato 1,5 milijona. Pri tem bo morala občina prispevati sredstva 
za lokacijske načrte.
Načrtujemo nadaljevanje  izgradnje cestne infrastrukture, vo-
dovodov in pripravo projektov za kanalizacijo na več območjih, 
da bomo pripravljeni na morebitne razpise EU sredstev.
Tako kot v državnem merilu je tudi v naši občini precej cest, 
ki so potrebne obnove. Kako kaže?

Kar malo podobno razmeram v državi. V proračunu smo 
predvideli nekaj sredstev za te namene, vendar gre bolj za 
krpanje lukenj kot pa za resno investicijsko vzdrževanje. 
Gasimo požar.
Nekaj časa se je govorilo o toplotnem ovoju OŠ?
Država pripravlja, vsaj tako je razbrati iz različnih informacij, 
ponoven razpis sredstev za energetske sanacije objektov. V 
kratkem se bomo odločili ali ta projekt uresničiti letos ali pa 
sredstva preusmeriti na drug objekt, kar sem pojasnil tudi na 
občinskem svetu.
Čakamo tudi na morebitni razpis ministrstva za delo in dru-
žino, ki zadeva investicije na socialnem področju.
Varčevanje je očitno ena izmed prednostnih nalog?
Drži. Tega se držimo tudi na občinski upravi in nadaljujemo z 
racionalizacijami. Ljudi, ki odhajajo v pokoj ne nadomeščamo 
z novimi kadri. Dela prerazporejamo na druge zaposlene ali 
pa sklenemo pogodbe za izvedbo točno določenih opravil. Del 
nalog pa bomo prenesli na javno komunalno podjetje. Mislim 
na pogrebno službo in urejanje pokopališč. Tako se pripravlja 
pogodba o najemu in urejanju medsebojnih razmerjih med 
občino in župnijama v Moravčah in Pečah. To bo osnova, ki 
bo omogočila, da  bo dela lahko prevzel Prodnik.
V kateri fazi pa je nakup zemljišča za nogometno igrišče?   
Naročena je odmera zemljišča, ki bo predmet kupoprodaje z 
župniščem. Pogovarjamo se tudi o možnosti najema parcele, 
ki bi rabila za pomožno igrišče in menjavi zemljišča pred 
župniščem  in tistim pred pokopališčem.

EV

Spoštovane občanke in občani!

Ob  27. aprilu, dnevu odpora proti okupatorju in 1. 
maju, prazniku dela, vam iskreno čestitam ter vam 
želim prijetne praznične dni!

Martin Rebolj, župan
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Občina

www.moravce. si

PRORAČUN OBČINE POD STREHO
Konec marca so se moravški svetniki zbrali na svoji 4. 
redni seji in po sprejetem zapisniku 3. seje  soglasno 
potrdili predlagani dnevni red.
Centralna  točka seje je zagotovo bilo drugo branje 
odloka o občinskem proračunu za leto 2015. Župan 
Martin Rebolj je podrobno razložil bistvene postavke 
proračuna in utemeljeval razloge, da amandmaji stranke 
NSi ne morejo biti upoštevani. Nekatere postavke na pri-
hodkovni strani niso gotove (odprodaja prostorov) in bi 
lahko ogrozile realizacijo proračuna v drugi polovici leta,  
ko se občini obetajo nižji in že tako okleščeni prihodki 
od glavarin.  Generalno gledano so planirani prihodki v 
višini 4,4 milijona evrov, odhodki pa  so za 800 tisoč višji. 
Razlika se bo pokrila s prenosom sredstev iz leta 2014. 
Izpad prihodkov s strani države,  ki so sicer namenjeni 
sofinanciranju investicij po 23. členu ZFO, bo znašal 
slabih 40 tisoč evrov. Precej postavk bo v primerjavi s 
prvotnim predlogom znižanih. Največ pripomb je bilo, po 

pričakovanju, s strani opozicije. Po tem ko so pozicijski 
svetniki obrazložili svoje glasove, je občinski svet, z enim 
glasom proti, proračun tudi potrdil.
V naslednji točki so svetniki soglasno potrdili novelacijo 
dokumenta indentifikacije investicijskega projekta. Gre 
za sanacijo  toplotnega ovoja OŠ Jurija Vege, za katero je 
bilo izdelana nova projektna dokumentacija in gradbeno 
dovoljenje ne bo potrebno. Od skupne vrednosti posega 
v višini 296 tisoč bo država prispevala 162, občina pa 
133 tisoč evrov.
Svetniki so v nadaljevanju potrdili še ceno za storitev 
ugotavljanja upravičenosti do občinske socialne pomoči 
in ceno socialno varstvene storitve programa pomoč 
družini na domu. Na kraju so sprejeli še program špor-
ta občine za leto  2015 in preklicali sklep o razglasitvi 
kulturnega spomenika lokalnega pomena za enoto 
dediščine Moravče – Balijeva kajža.

EV

4. redna seja OS

V avli kulturnega doma je bila predsta-
vljena idejna zasnova prenove starega 
trga, ki je v celoti v območju kulturne 
dediščine. Prisotnim: županu, svetnici, 
župniku Kancijanu Čižmanu in pova-
bljenim občanom ter gostincem, ki 
živijo in delajo na tem območju, je za-
snovo predstavil Leon Kobetič. Ključen 
pri tej novi ureditvi naj bi bil samo indi-
vidualen promet do hiš, ostali promet 
dolgoročno ne bi ostal. Z avtomobili bi 

se umaknila tudi parkirišča, ki bi ostala 
le na avtobusni postaji. Ohranila bi 
se prehodnost za kolesarje in pešce. 
Predvidene so mikro preureditve brez 
visokih gradenj. Zidec pred cerkvijo bi 
spremenili v stopničast prehod, s tem 
pa bi dali gostilnam ter cerkvi neko pro-
storsko povezavo. Povečano površino 
bi lahko s pridom izkoristili gostinci.

VR

Obvestilo Občine 
– čistilna akcija

Čeprav se stanje glede nedovo-

ljenega odlaganja odpadkov v 

naravno okolje izboljšuje, se še 

kljub temu najdejo primeri nedo-

voljenega odlaganja odpadkov v 

naravo.

Kot vsako leto tudi letos Občina 

Moravče načrtuje izvedbo spo-

mladanske čistilne akcije, ki bo 

v soboto 25. aprila, na področju 

celotne občine Moravče. 

K sodelovanju vabimo vsa aktivna 

društva, da s svojo udeležbo pri-

pomorejo k urejenemu in lepemu 

okolju.  

Glede na to, da so za svoje delo-

vanje društva financirana tudi iz 

občinskega proračuna, pričakuje-

mo, da se boste akcije udeležili v 

čim večjem številu.

Za dodatne informacije 

pokličite na Občino Moravče.

Idejna zasnova prenove 
starega trga v Moravčah
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Občina

OB PRAZNIKU IN DVAJSETLETNICI OBČINE MORAVČE

Pred dvajsetimi leti se je občina Dom-
žale razdružila. Eden njenih delov je 
postal samostojna občina Moravče. 
Sprva med ljudmi ni bilo pretiranega 
navdušenja. Kmalu pa se je izkazalo, 
da bodo župan, občinski svet in občin-
ska uprava, direktno občini dodeljena 
sredstva bolje znali razporejati. Seve-
da je s samostojnostjo le od nas samih 
odvisno, kako gospodarno bomo s 
proračunskimi sredstvi ravnali. Splo-
šno priznano pa je, da je dvajsetletno 
upravljanje občine dalo lepe rezultate. 
Tudi prebivalstvo je iz začetnih 4.289 
porastlo na 5.228 stalno prijavljenih 
ter 124 začasno.
Kako torej praznovati ta občinski ju-
bilej in ob kakšni priliki? Zdi se, da je 
bila odločitev primerna: ob občinskem 
prazniku s slavnostno akademijo in 
podelitvijo občinskih priznanj ter z 
otvoritvijo pravkar  dokončanih čistilne 
naprave Peče, v četrtek,19. marca in 
podružnične šole Vrhpolje v petek, 
20. marca.

Otvoritev čistilne naprave 
Peče
»Danes je za naš kraj Peče zelo dober 
in poseben dan! Zbrali smo se, ker 
uradno odpiramo čistilno napravo in 

prvo fazo kanala s priključki. Tako se 
je zopet del moravške občine izvil iz 
obremenjevanja okolja z odpadnimi 
vodami,« je dogodek napovedala po-
vezovalka, domačinka Eva na otvoritvi 
čistilne naprave v Pečah. Prisotne sta 
nagovorila župan Martin Rebolj in 
Aleš Cantarutti, državni sekretar Mini-
strstva za gospodarski razvoj in tehno-
logijo, ki sta tudi prerezala slavnostni 
trak. Za kulturni program je poskrbel 
Peški oktet. Zadovoljni domačini so po 
odprtju ostali še na druženju z gosti, 
županom, podžupanom in občinskimi 

svetniki v večnamenskem peškem 
domu.

Na povabilo župana Martina Rebolja je 
na dan praznovanja našo občino obi-
skal Podpredsednik vlade in minister 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
mag. Dejan Židan in si med drugim z 
zanimanjem ogledal nekaj naši zani-
mivih dejavnosti.

Obisk na kmetiji Barlič - pr´ 
Lovret in na Kmečki tržnici
Podpredsednik vlade in minister za 
kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano 
mg. Dejan Židan je na obisku v naši 
občini najprej obiskal župana Martina 
Rebolja na občini. Med drugim si je 
ogledal Kmetijo Barlič - pr´ Lovret v 
Pečah, ki letno proizvede približno 
četrt milijona kg surovega mleka. 
Posebno je pohvalil, kakor se je sam 
izrazil, enega izmed najboljših jogur-
tov, kar jih je do sedaj poskusil.
Navdušila ga je tudi naša Kmečka 
tržnica, kjer so se predstavili vsi obi-
čajni ponudniki z zelenjavo, kravjim 
mlekom in izdelki, jabolki ter ovčjim 

počastitev
praznika občine in

Moravče
dvajsetletnice Občine

Ob praznovanju dvajsetletnice delovanja 
občine Moravče bo v občini 20. marca 2015 
na delovnem obisku mag. Dejan Židan, 
podpredsednik Vlade RS in minister za kmeti-
jstvo, gozdarstvo in prehrano RS. Ob 12. uri 
ga bo na občini sprejel župan Martin Rebolj, 

četrtek, 19. marca ob 14:00 v Pečah

petek, 20. marca ob 16:30 na Vrhpoljah

petek, 20. marca ob 16:30 do 18:20 na tržnici v Moravčah

petek, 20. marca ob  18:30  v Kulturnem domu Moravče

slovestno odprtje čistilne naprave

slovestno odprtje podružnične šole

kmečka tržnica

akademija v počastitev praznika in 
dvajsetletnice Občine Moravče

Po kratkem kulturnem programu bosta slavnost-
nemu prerezu traku sledila nagovora državnega 
sekretarja Ministrstva za gospodarski razvoj in 
tehnologijo Aleša Cantaruttija in župana Martina 
Rebolja.

S ponosom Vam sporočamo, da smo uspešno 
zaključili projekt Podružnične šole Vrhpolje. Odvil se 
bo krajši kulturni program, s pozdravnimi nagovori in 
slovesnim prerezom traku: mag. Dejan Židan, 
podpredsednik Vlade RS in minister za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS, župan Martin Rebolj in 
ravnateljica OŠ Jurija Vege Nuša Pohlin Schwarzbartl. 
Skupaj z otroki bomo šolo uradno predali namenu.
Če bo vreme ugodno, bo slovesnost na prostem ob 
šoli, v nasprotnem primeru bo v prostorih šole. 

Na voljo bo običajna ponudba: zelenjava, kravji in 
ovčji izdelki ter mleko pa tudi jabolka. Predstavila se 
bodo društva s svojo dejavnostjo: Turistično društvo, 
Društvo podeželskih žena, Zeliščarska sekcija DU in 
Rokodelci.

V programu bodo sodelovali:
- Mojca Malovrh – viola in Tomaž Pirnat – klavir
- Pihalna godba Moravče
- Komorni zbor Limbar
- Grajski oktet
Na prireditvi bodo podeljena občinska priznanja. Ob 
prazniku bo imel pozdravni nagovor župan Martin 
Rebolj.

Slavnostni govornik bo mag. Dejan Židan, podpreds-
ednik Vlade RS in minister za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano RS.

V avli Kulturnega doma bodo učenci OŠ razstavljali 
svoja likovna dela. 
Vstop bo prost!

Vljudno vabljeni na vse dogodke ob prazniku!

Ob 18. uri bo zaplesala Folklorna skupina DU. Ob 18. 
uri bo tržnico tudi obiskal mag. Dejan Židan, 
podpredsednik Vlade RS in minister za kmetijstvo, 
gozdarstvo in prehrano RS.
Poskrbljeno bo za pokušino jedi in pijače.

nadalje bo obiskal podjetje Termit d.d., 
kmetijo Barlič v Pečah, slavnostno odprl 
Podružnično šolo na Vrhpoljah, obiskal 
Kmečko tržnico in bil slavnostni govornik 
na akademiji v počastitev občinskega 
praznika in obletnice.                                         
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Občina

sirom. Turistično društvo, Rokodelci 
in Zeliščarji pa so popestrili izbor. 
Zaplesala je Folklorna skupina DU in 
tudi požela odobravanje. 

Obisk v podjetju TERMIT d.d.
Direktor podjetja Termit d.d. Drtija 
Anton Serianz je ministra seznanil s 
celotnim potekom proizvodnje. Peljali 
so ga skozi vse postopke od izkopa 
peska, predelave, vse do končnih 
proizvodov in pakiranja. Na terenu 
si je ogledal tudi lepe travnike, ki so 
nastali po sanaciji opuščenih odko-
pov. Trenutno podjetje zaposlujejo 
130 delavcev. So pred pričetkom 
investicije v novo halo in opremo, kar 
bo pomenilo novo zaposlovanje. Po 
besedah vodilnih nihče od delavcev 
v podjetju nima minimalne plače. 

Vedno bolj so usmerjeni v izvoz, ki je 
lansko leto predstavljal 40%, po načr-
tih pa bo leta 2018 že 60% realizacije. 
Kot družbeno odgovorno podjetje 
podpirajo marsikatero dejavnost v 
občini Moravče. Podjetje, ki je lahko 
marsikomu za zgled.

Nova podružnična šola 
Vrhpolje
110 let stara podružnična šola Vrhpo-
lje ni bila več primerna za izvajanje 
šolske dejavnosti , tudi z varnostnega 
vidika ne. Čeprav v teh časih gra-
denj šol skoraj ni, je v moravškem 
občinskem svetu dozorel sklep, da 
mora šola biti nova. V rekordnem 
času sedmih mesecev je bila stara 
porušena in na istem mestu je zrastla 
nova:  ekonomična, nizkoenergetska,  
z ogrevanjem na lesne sekance in ne 
nazadnje tudi lepa.
Na slavnostnem odprtju nove šole se 
je zbrala velika množica obiskovalcev, 
veselih nove pridobitve za kraje na 
vrhpoljskem področju in za občino 
Moravče. Že za veselo pričakovanje 
otvoritve je igrala Pihalna godba 
Moravče.Vreme je bilo naklonjeno 
in prireditev se je lahko odvila na 
dvorišču in šolski terasi. Vzdušje je 
bilo izjemno že z uvodno slovensko 
Himno, ki so jo zapeli domačini, Graj-
ski oktet. Čutiti je bilo veliko sreče in 
tudi Tamburaški orkester Vrhpolje z 
vokalno solistko Niko Svetlin je zaigral 
Srečo na vrvici. Ponosno so še enkrat 
zazvenele strune tamburic s pesmijo 
Stoji učilna zidana in tenoristom 
Primožem Peterko. Povezovalki Tini 
Žnidar se je pridružila še učenka. Zelo 
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so obiskovalce navdušili vrhpoljski 
učenci: mažuretke in pevski zbor ter 
recitacije učencev nove šole. 
K mikrofonu so s slavnostnimi govori 
in potem še k prerezu traku pristopili:  
podpredsednik vlade RS in minister 
za kmetijstvo, gozdarstvo in prehra-
no, mag. Dejan Židan, župan občine 
Moravče Martin Rebolj in ravnateljica 
Osnovne šole Jurija Vege Moravče 
Nuša Pohlin Shwarzbartl. Vsi trije so 
poudarili veselje ob moravški pridobi-
tvi in zaželeli veliko uspeha ob dobrem 
počutju učencem ter učiteljem. Vse 
dobro v novi šoli je z blagoslovom 
zaželel tudi vrhpoljski župnik Ivan 
Poušnar.
Sledil je ogled prostorov. Za prijeten 
zaključek pa so bili obiskovalci deležni 
domiselne postrežbe. Prisrčno druže-
nje pa je kar trajalo.
Naj čaka vse uporabnike nove šole 
lepa prihodnost!

Akademija v počastitev 
dvajsetletnice občine
Prav gotovo vsakoletna podelitev  
občinskih priznanj daje občinskemu 
prazniku poseben pomen. Letos so za 
izjemno pomembna dela za celotno 
občino in za izkazano predano dolgo-
letno delo prejeli  priznanja:
Anton Vidic iz Zg. Prekra – priznanje 
občine, 
Gasilska zveza Moravče s petimi dru-
štvi – plaketo občine, 
Termit d. d. Drtija – plaketo občine,
Rokodelci Moravške doline – plaketo 
občine.
Priznanja sta podelila župan Martin 
Rebolj in predsednik komisije za pri-
znanja Janez Učakar.
Za letošnjo akademijo v počastitev 
praznika in dvajsetletnice občine se je 
posebno slovesno oglasila slovenska 
Himna iz grl naših priznanih pevcev 
Grajskega okteta in Komornega 
zbora Limbar v spremljavi Pihalne 
godbe Moravče. Tudi v nadaljevanju 
programa smo slišali čudovito glasbo 
teh dveh pevskih sestavov in godbe. 
Vmes sta nastopila v duetu Mojca 
Malovrh na violi in Tomaž Pirnat na 
klavirju. Tina Žnidar in Aljaž Hribar sta 
dobro obvladovala tekstovni del. Sli-
šali smo tudi nekaj Pavčkovih pesmi, 
ki sta jih recitirala Natalija Brodar in 
Matjaž Barlič:»Kar so ti dali v dlan, je 
zapuščina, z njo si zaznamovan, da jo 
preneseš na sina in ji dodaš, kar sam 
v muki izsanjaš sanj sredi sveta, ki 

Občina
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čestital ob dosežkih občine. Pohvalil 
je, da občina gradi na podlagi potreb 
občanov in skrbi za vsa območja, da je 
napredna, prijazna do ljudi in okolja. 

Potem, ko se je dvodnevno prazno-
vanje dvajsetletnice občine bližalo 
koncu, je za zaključek slavnostne aka-
demije, Grajski oktet zapel Moravško 
dolino: «Tam je Moravška dolina in 
misli mi k tebi beže!...Vas do vasice se 
sklanja… » Vedno je pri srcu toplo ob 
tej pesmi in je bilo tudi tokrat, z željo, 
naj se občina Moravče, ali kakor v pe-
smi Moravška dolina, še naprej dobro 
razvija na veselje nas vseh!
Ob dvajsetletnici samostojnosti 
iskrene čestitke vsem prebivalcem 
občine Moravče! 

VR

ni dokončan ne zate, kaj še le zanj.« 
Da seveda nikoli ni vse dokončano, 
je v svojem govoru dejal tudi župan 
Martin Rebolj, ki se je zahvalil prvemu 
županu Matjažu Kočarju, županji pred 
njim Ljudmili Novak, vsem svetnikom, 
občinski upravi in vsem društvom, z 
najbolj nepogrešljivimi gasilci. Omenil 
je glavne in največje pridobitve občine 
ter na koncu izrazil misli: »Ob dana-
šnjem praznovanju z gotovostjo lahko 
trdim, da se je v teh dvajsetih letih 
samostojnosti občine veliko naredilo 
za boljše življenje občanov. Prepričan 
pa sem, da bo sedanje vodstvo peljalo 
občino po začrtani poti napredka tudi 
naprej.« Podpredsednik vlade RS in 
minister za kmetijstvo, gozdarstvo 
in prehrano, mag. Dejan Židan, je 

Občina
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Pogovor s podpredsednikom vlade in kmetijskim ministrom mag. Dejanom Židanom

Razvoj podeželja je moja prioriteta

G. minister, jutri je mednarodni dan 
gozdov (pogovor je bil opravljen 
20. marca op.p.).  Tudi naša občina 
je bogata z njimi. V kateri fazi je 
načrtovano državno podjetje »Les 
je lep«?
Naslednji teden gre v javno  razpravo 
predlog zakona, ki zadeva gospodarje-
nje z gozdovi in lesom.  Gre za organi-
ziranje gozdno-lesne verige. Naslednja 
faza bo postavitev žagarstva in lesar-
stva. Obetamo si nova delovna mesta. 
Prizadevamo si za stabilne dobave lesa 
in računamo, da bo nova delovna mesta 
mogoče odpirati tudi v gorskem svetu. 
Pričakovani dobiček bomo vlagali v 
nakupe gozdov, ki bodo v državni lasti 
in izgradnjo potrebne gozdne infra-
strukture v državni in tudi zasebni lasti. 
V državi imamo nov program za razvoj 
podeželja »težak« kar 50 milijonov, ki 
je namenjen razvoju gozdarstva. Ker 
imamo precej razpršeno lastništvo, bo 
del namenjen tudi tesnejšim povezavam 
med zasebnimi lastniki.

V Moravški dolini je  bilo pred leti ve-
liko  obdelanih  polj.  Danes so med 
redkimi koruznimi njivami predvsem 
še travniki. Kje vidite rešitev?
Glejte, med današnjim obiskom sem 
se seznanil s kmetijstvom v vaši obči-
ni. Obiskal sem zelo dobro vodeno in 
pravilno usmerjeno  kmetijo. Veseli 
me, da so se starši odločili prepustiti 
posestvo mladim in izobraženim nasle-
dnikom. Travniki omogočajo predvsem 
živinorejo in pri tem ne vidim kakšnih 
problemov. Poudariti pa moram, da 
osnovna dejavnost ni dovolj. Treba je 
videti možnost za razvoj dopolnilnih 
dejavnosti. Ni dovolj le prireja mleka. 
Treba je le-to doma tudi predelati v 
kakovostne proizvode z višjo dodano 
vrednostjo.

Samopreskrba s hrano v državi ni 
zadovoljiva. Poudarjamo, da naj 
slovenski potrošnik kupuje domačo 
hrano, čeprav vemo, da je mnogo-
krat dražja od uvožene, socialne 
razmere pa potrošnike silijo v var-
čevanje? 
Generalno gledano slovenska hrana ni 
bistveno dražja od tiste, ki jo pridelajo 
v drugih deželah. Treba pa je vedeti, da 
mnogokrat k nam prihajajo viški, ki jih 

ponujajo po dumpingških cenah in gre 
pravzaprav za nelojalno konkurenco. 
Dve tretjini Slovencev se že zaveda 
pomembnosti domače preskrbe. Pri 
tem ne smemo pozabiti na delovna 
mesta ljudi zaposlenih v kmetijstvu in 
predelovalni verigi, ki tudi polnijo dr-
žavni proračun iz katerega se financira 
vrsta dejavnosti, kot so izobraževanje, 
zdravstvo, itd. Velja tudi pravilo, da je 
hrana, ki ima kratko pot do potrošnika 
tudi bolj sveža in boljša.

V javnosti prevladuje mnenje, da 
ste nasprotnik privatizacije podjetij 
v državni lasti, čeprav je donosnost 
državne lastnine nizka. To se pozna  
v državnem proračunu in zahteva 
več denarja s strani davkoplače-
valcev?
Gre za kompleksno zadevo. Danes sem 
v vaši občini obiskal uspešno podjetje, 
ki je v pretežni lasti zaposlenih. So pa 
velika podjetja v zasebni ali državni 
lasti, ki so šla v stečaj. Ne gre toliko 
za vprašanje lastnine kot za vprašanje 
vodenja. Kadrovski problem je zagoto-
vo najpomembnejši. Uspešen poskus 
rešitve tega problema je reševal zdaj-
šnji predsednik države Borut Pahor. 
Se pa strinjam, da politika mora iz 
gospodarstva. Dobičkonosna podjetja 
in tista, ki so strateško pomembna se 
ne prodaja. Če ta niso uspešna je treba 
vodstva odsloviti. Neuspešna, ki niso 
strateška, pa je treba prodati.

Vaša stranka si prizadeva za zmanj-
ševanje brezposelnosti. Bistvenih 
premikov ni. Kaj storiti? 
No, zadeve se le premikajo. Zadnji dve 
leti število nezaposlenih pada. Lani 
smo imeli 2,6 odstotno rast, za letos 
pa pričakujemo podobno. To seveda 
pomeni odpiranje novih delovnih mest. 
Priznati pa je treba, da imamo skupino 
približno 60 tisoč ljudi, ki so težko ali 
pa sploh niso zaposljivi. Teh seveda ne 
smemo pustiti na cedilu. Gospodarska 
rast in zmanjšanje števila brezposelnih 
bosta povzročila, da bo potreba po 
socialnih transferjih manjša. Razliko 
je treba usmeriti v aktivno politiko 
zaposlovanja. Ocenjujemo, da bo go-
spodarska rast prinesla v proračun do-
datnih 300 do 450 milijonov in se bodo 
javne finance konsolidirale. Toda, ne 
smemo pozabiti na ljudi, ki morajo pri 
teh sredstvih tudi participirati. Nujno 
moramo rešiti problem brezplačnega 
opravljanja pripravništva.

G. podpredsednik vlade, ali bi želeli 
še kaj dodati? 
Da. Današnji obisk pri vas me je pre-
pričal, da vprašanje velikosti občin ni 
relevantno. Imamo  manjše in uspešne 
in tudi velike in neuspešne. Kot kme-
tijski minister sem odgovoren tudi za 
podeželje in razvoj tega je zagotovo 
moja prioriteta.

EV 
foto: www.mkgp.gov.si
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ODDELEK ZA KMETIJSKO SVETOVANJE 
Izpostava Domžale
Vir, Šaranovičeva cesta 21a,
p.p. 22, 1230 Domžale
www.lj.kgzs.si

URADNE URE:
ponedeljek: 8h–10h 
sreda: 8h–10h in 14h–15h
ostalo po dogovoru 
Tel.:  01/724-18-45 ali 01/724-48-55
E-naslov:  spela.drnovsek@lj.kgzs.si 
                 pavla.pirnat@lj.kgzs.si

Pogovor z državnim sekretarjem Alešem Cantaruttijem

Zeleno gospodarstvo primerno za Moravško dolino

Gospod državni sekretar, za našo 
dolino je značilna razpršena gradnja 
in takšnih čistilnih naprav, ki ste jo 
odprli danes, ne bo veliko. Več bo 
individualnih ali skupinskih naprav, 
ki so z vidika stroškov zahtevne. Na 
trgu je velika ponudba teh naprav 
in nekatere so cenene in dvomljive 
kvalitete. Ali menite, da bi država 
morala poskrbeti za ustrezno in-
formiranje državljanov in mogoče 
celo pripraviti referenčne liste po-
nudnikov?
Se strinjam, čeprav to ni naloga le 
našega ministrstva. Potrebno se bo po-
vezati še z drugimi, najbolj s tistim, ki 
je zadolženo za okolje. Vem, da ne gre 
za poceni zadeve in storili bomo vse, da 
občanom nudimo ustrezno pomoč. 
Naše ministrstvo se intenzivno pri-
pravlja na zagon tako imenovanega 
zelenega gospodarjenja, za katerega 
bodo v naslednji finančni perspektivi 
zagotovljena tudi evropska kohezij-
ska sredstva. Družbena odgovornost 
podjetij vsebuje tudi odgovornost do 
okolja, zaposlenih in družbe. Sloveni-
jo čaka tukaj še veliko nalog, pa tudi 
precej priložnosti. Prav vaša občina 

je primerna za tako gospodarstvo, saj 
je tesno povezana z naravo, gozdom in 
lesom ter kmetijsko pridelavo in pre-
delavo. Turizem je zagotovo perspek-
tivna panoga. Do sedaj smo mogoče 
preveč vlagali v infrastrukturo, sedaj 
pa je potrebno poskrbeti za ljudi, da 
bodo lahko vse te okoljske prednosti 
izkoristili.

Javnost sicer izraža skrb za okolje, 
se pa zdi, da bolj na deklarativni rav-
ni, v resnici pa se ne naredi veliko?
Verjetno imate prav. Za večjo angaži-
ranost pri varovanju okolja je potreben 
premik v glavah. To zahteva čas in 
veliko dela.

Kako bi lahko spodbudili razvoj pod-
jetništva v občini kot je naša?
Poleg zelenega programa je potrebno 
podpirati tudi socialno podjetništvo. 
Na našem ministrstvu bomo zagota-
vljali sredstva za tak razvoj. Zainteresi-
rani smo, da se gospodarske aktivnosti 
razvijajo decentralizirano in v lokalnih 
skupnostih. Naša naloga je, da občane 
informiramo o možnostih, da poskrbi-
mo za ustrezno izobraževanje in zagon. 
Poskrbeli bomo za ugodne kredite, 

nekaj sredstev pa bo verjetno celo 
nepovratnih. Pri tem se bomo povezali 
tudi z drugimi resorji in tako zagotovili 
primerne pogoje za delovanje mikro 
in malih podjetij. Veste, ni potrebno 
zagotavljati prijazno okolje le za tuje 
vlagatelje. Poskrbeti moramo tudi za 
domače. 
Naj tu še omenim vlogo Javnega 
sklada RS za regionalni razvoj in ra-
zvoj podeželja. Mislim, da bo letos za 
razvoj ruralnih okoljih namenjeno 35 
milijonov, in sicer v obliki subvencij, 
posojil in jamstev. Upravičenci pa so 
lahko občine, podjetja, kmetijska go-
spodarstva, zadruge, itd. 

EV
foto: www.vlada.si

ZBIRNA VLOGA 2015
Redni rok za oddajo zahtevkov zbirne 
vloge (t.i. subvencije) za ukrepe kmetijske 
politike se bo iztekel 6. maja 2015. Ker 
je do takrat le še nekaj delovnih dni, pozi-
vamo vse, ki se za oddajo vloge še niste 
dogovorili, da nas v primeru, ko vloge ne 
boste oddali sami, za termin pokličete 
TAKOJ.
Več o zbirni vlogi je bilo napisanega v prej-
šnji številki tega časopisa, zato tokrat pov-
zemamo le najpomembnejše zadeve.

V okviru zbirne vloge lahko vlagate zah-
tevke za: 
• OMD plačila – plačila za kmetovanje 

na območjih z omejenimi dejavniki,
• neposredna plačila (osnovno plačilo, 

zelena komponenta, plačilo za male 

kmete, plačilo za mlade kmete ter pro-
izvodno vezana plačila za strna žita, za 
zelenjadnice, za beljakovinske rastline, 
podpora za mleko v gorskih območjih, 
za rejo govedi),

• KOPOP (kmetijsko okoljsko podnebna 
plačila),

• ekološko kmetovanje.

Pomembno je, da imate:
• prijavljena VSA zemljišča, ki jih obde-

lujete,
• prijavljene površine, ki odražajo dejan-

sko stanje v naravi tako po rabi kot po 
površini,

• da imate vpisanega namestnika, če na 
kmetiji ne živite sami,

• stanje brez napak tipa ERR.
Pravilno prijavo zemljišč in odpravo napak 

lahko uredite najkasneje en dan pred vno-
som zbirne vloge, na Upravni enoti Dom-
žale za kar je zaželeno, da se predhodno 
naročite na tel. 7220-100.
Zamudni rok za oddajo zbirne vloge traja 
od 7. maja do 1. junija 2015. Vloge oddan 
v tem obdobju se štejejo za prepozno od-
dane, zato se za vsak delovni dan zamude 
zneski odobrenih neposrednih plačil zniža-
jo za 3 % in za 1 % pri vseh ostalih plačilih. 
Po zamudnem roku oddaja zahtevkov ne 
bo več mogoča. Posamezne zahtevke ali 
vlogo pa je mogoče umakniti kadarkoli 
razen v primeru, ko AKTRP upravičenca 
obvesti  o neskladnosti ali nepravilnostih 
ali je že napovedala kontrolo na kraju 
samem.

PAVLA PIRNAT,
terenska kmetijska svetovalka I
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Pomladno sonce in ugodne temperature kar vabijo voznike 
enoslednih motornih vozil, da po dolgi zimi preizkusijo 
svoje »jeklene konjičke«. Pri tem policisti svetujemo, da 
bodite pri vožnji izjemno previdni, hitrost svoje vožnje pa 
prilagodite razmeram na cesti. 
 
To velja še zlasti spomladi, na začetku motoristične sezone, 
ko je asfaltna površina še vedno hladna in ne omogoča op-
timalne oprijemljivosti pnevmatik, zaradi zime pa je lahko 
na vozišču veliko udarnih jam in peska od zimskega posi-
pa. Motoristi naj se poleg tega tudi zavedajo, da njihove 
sposobnosti obvladovanja motornega kolesa najverjetneje 
še vedno niso na ravni tistih iz prejšnjega leta.

V letu 2014 smo na območju Policijske postaje Domžale 
obravnavali 9 prometnih nesreč (leto pred tem 19) v ka-
terih so bili udeleženi vozniki enoslednih motornih vozil. V 
teh prometnih nesrečah so bili 4 hudo telesno poškodova-
ni ( leto pred tem 2), 2 sta bila lahko telesno poškodovana 
( leto pred tem 6). Od devetih obravnavanih prometnih 
nesreč v letu 2014 so vozniki enoslednih motornih vozil 
povzročili kar sedem prometnih nesreč.

Da pa bi bilo teh nesreč čim manj, vam vsem voznikom 

POLICIJA SVETUJE

Nasveti za večjo varnost motoristov

Na Geometričnem središču Slovenije 
je 12. marca 39 predstavnikov javnih 
institucij, podjetij, društev, zavodov, 
organizacij in posameznikov iz občin 
Dol pri Ljubljani, Kamnik, Litija, Lu-
kovica, Moravče in Šmartno pri Litiji 
s podpisom konzorcijske pogodbe 
formalno vzpostavilo Lokalno akcij-
sko skupino Srce Slovenije. S tem 
se bo nadaljevalo javno-zasebno 
partnerstvo za sodelovanje in učin-
kovito črpanje evropskih sredstev za 
razvoj podeželja, ki je bilo do sedaj 
med najuspešnejšimi v Sloveniji. 
Podpisniki konzorcijske pogodbe so 
predstavniki javnega sektorja (občine, 
javni zavodi), ekonomskega sektorja 
(podjetja, nosilci dopolnilnih dejavno-
sti na kmetijah) in civilnega sektorja 
(društva, posamezniki). Tudi v novem 
programskem obdobju 2014-2020 je 
namen LAS Srce Slovenije spodbu-
janje celovitega in uravnoteženega 
razvoja podeželja na tem območju. 

Na območje LAS Srce Slovenije je 
bilo v programskem obdobju 2007-
2013  lansiranih preko 1,8 mio evrov 
sredstev Leader in razvojnih sredstev 
lokalnega sofinanciranja. Izvedenih 
je bilo kar 83 projektov iz občin Dol 

pri Ljubljani, Kamnik, Litija, Lukovica, 
Moravče in Šmartno pri Litiji. 

Ana Savšek, 
Razvojni center Srca Slovenije

Občina Moravče med partnerji za skupni razvoj podeželja v 
Srcu Slovenije

Policija svetuje
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enoslednih motornih vozil policisti svetujemo; 

Pred vožnjo preverite zračni tlak v pnevmatikah in jih • 
v prvih kilometrih vožnje primerno ogrejte. 
Pri vožnji dosledno uporabljajte zaščitno motoristično • 
čelado. Pravilno si jo zapnite. Čist vizir vam omogoča 
potrebno vidljivost. 
Ne pozabite na oblačila s ščitniki. • 
Motorno kolo je ozko, zato vas pri večji hitrosti drugi • 
prometni udeleženci hitro lahko spregledajo. Naj bo 
vaša hitrost primerna okoliščinam, da vas bodo drugi 
pravočasno opazili, pa tudi vi njih. 
Poskrbite tudi, da boste čim bolj vidni. Na motornem • 
kolesu imejte vedno prižgane luči. Nosite zaščitna 
oblačila s čim več odsevniki (nalepkami, trakovi) in če-
lado svetle barve. Nosite tudi odsevni brezrokavnik. 
Pri vožnji skozi levi ovinek se odmaknite od ločilne • 
črte na sredini vozišča, sicer bo vaša glava brzela 
tudi meter globoko po smernem vozišču za nasprotni 
promet. 
Hitrost in način vožnje motornih koles še posebej • 
prilagodite v prvih minutah deževja.

Če vaše motorno kolo nima zavornega sistema ABS, • 
v dežju ali na spolzkem vozišču ne zavirajte na talnih 
označbah. 
Izogibajte se asfaltnim površinam, na katerih je posut • 
pesek, razlito olje ali podobno (predvsem v ovinku). 
Reakcijski čas v idealnih pogojih je 0,6 - 0,8 sekunde, • 
v cestnem prometu v povprečju 1 sekundo, pri nezbra-
nem ali utrujenem vozniku pa že 2 sekundi ali več. 
Zavorna pot do ustavitve je pri hitrosti 100 km/h • 
40 metrov. Pot ustavljanja je seštevek reakcijske in 
zavorne poti. 
Ne vozite, če ste uživali alkohol, mamila, psihoaktivna • 
zdravila ali ste utrujeni. Sicer to lahko hitro postane 
vaša zadnja vožnja.

Prav tako svetujemo voznikom drugih vozil (osebnih in 
tovornih avtomobilov), naj vozijo previdno, pri čemer naj 
bodo pozorni tudi na motoriste, saj jih bo s prihajajočimi 
toplejšimi dnevi na cestah vse več.  

Pripravil; Rajko Gabrovec, 
pomočnik komandirja PP Domžale, policijski inšpektor

27. Pohod po nagelj na Limbarsko Goro
Približno petnajst tisoč ljudi se je v 
nedeljo, 15. marca 2015, iz ene izmed 
smeri Trojan, Krašnje, Gradiškega 
jezera, Moravč, Peč ali Mlinš podalo 
proti Limbarski gori. Verjetno je rav-
no raznolikost tista, ki na Limbarsko 
vsako leto ne glede na vreme, privabi 
številne obiskovalce. Člani društva 
krajanov Limbarska gora so seveda 
spet pripravili srečelov, nageljčke za 
dame in domače žganje za moške, 
v svojem šotoru pa predstavili svoje 
delovanje, člani Turističnega društva 
Moravče pa našo občino. Svoje roko-
delske sposobnosti so predstavili tudi 
Rokodelci Moravške doline.
Kulturni program je tudi tokrat pri-

pravila in povezovala Bernarda Mal. 
Barbara Fale je na nastop, ki je polep-
šal dan materam, pripravila kar dve 
skupini: prvošolčke OŠ Moravče, ki 
so zapeli pesmi  Jaz imam pa gosli-
ce,  Eden gre po cesti, Očka korenjak 
in Na planincah, in Šolsko glasbeno 
skupino, ki je zapela pesmi Vem, 
da danes bo srečen dan in Zvončki 
in trobentice. O pomenu prireditve 
Pohod po nagelj za občino Moravče 
je spregovoril naš župan g. Martin 
Rebolj in obljubil podporo pri pripravi 
prireditve tudi v bodoče. Raznolik je 
bil tudi preostal glasbeni program.  
Pod vodstvom Milana Kontarčka  je 
nastopil Tamburaški orkester Vrhpo-
lje, ki je na prireditvi že nastopil  in s 

Društva
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Marec za žene v Tuštanju
Društvo krajanov Zg. in Sp. Tuštanja 
povabi ženske v marcu na skupno 
praznovanje v brunarico. Kako pra-
znujejo? Najprej je potrebno pove-
dati, da pridejo vse. Čakajo jih lepo 
pripravljene mize, na katerih bo malo 
kasneje zadišalo dobro kosilo. Za 
začetek pa vedno steče klepet, saj 
drugače skoraj nimajo časa zanj. Tukaj 
pa se vse lahko pomenijo, saj možje 
vedo, da jih še dolgo ne bo domov. To 
popoldne je samo njihovo in nihče si 
niti pomislite ne more drugače. Čez 
nekaj časa se na vratih pojavijo šopki 
in z njimi predsednik društva Franci 
Cerar ter župan Martin Rebolj. Na 
vrsti so čestitke in zahvale ženam, ker 
so take, kot jih družine potrebujejo in 

ker splošno tudi v družbi podpirajo tri 
vogale. No, tudi če se malo pošalijo, 
pozornost prija. 

Tako tuštanjske ženske komaj čakajo 
prihodnji marec.

VR

POPRAVEK
Popravljamo neljubo napako iz članka Občni zbor Društva gasilcev Vrhpolje. Moralo bi pisati, da je bil predsednik 
delovnega predsedstva Andrej Cerar. Za neljubo napako se opravičujemo! 

Uredništvo

svojo ubranostjo na Limbarsko goro 
privabi marsikaterega poslušalca. 
Ljubitelje slovenske zabavne glasbe 
pa je razveselila Eva Černe.  Najbolj 
zgodnji so se lahko udeležili maše v 
cerkvi Sv. Valentina, ki jo je daroval g. 
Miro Šlibar.  Za piko na i in veselico  
pa so poskrbeli člani skupine Bojsi 
in ansambel Jureta Zajca, v katerem 
igra kitaro in poje domačin Primož 
Logaj. Domačinka Erika Vehovec pa 
vsako leto poskrbi za grafično podobo 
reklamnega gradiva, ki ga prejmete 

med pohodom.
Za okrepčilo na Limbarski gori sta 
poskrbela Spenter d.o.o. in gostišče 
Urankar, možno pa je bilo kupiti tudi 
spominski frakelj,  suho robo, večni 
nagelj,  domače milo …
Letos vetrovno vreme ni bilo najbolj 
naklonjeno obiskovalcem, ki so zato 
hitro zapustili prireditveni prostor, vsi 
pa so obljubili, da se naslednje leto 
spet srečamo. 

Irena Ravnikar, 

foto: Anita Gantar 
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Občni zbor PGD MORAVČE
V soboto, 21.2.2015 ob 18:00, je v 
prostorih Gasilskega doma Moravče 
potekal letni občni zbor. Udeležilo se ga 
je 53 članov, povabljeni pa so bili tudi 
delegati občnega zbora tovariš Dejan 
Dežman, tovariš Robi Jesenšek, Pred-
sednik Gasilske zveze Moravče tovariš 
Ivan Lebar, poveljnik Gasilske zveze 
Moravče tovariš Janez Povirk ter župan 
občine Moravče Martin Rebolj.
Na začetku je predsednica društva 
Simona Prosenc vse povabljene na-
govorila ter jih pozdravila.
Sledila je izvolitev organov občnega 
zbora.
Funkcionarji društva so prebrali svoja 

poročila in s tem seznanili udeležence, 
kako je potekalo leto in kaj vse so poče-
li od mladine do veteranov. Po razpravi 
smo bili deležni tudi pohval povabljenih 
gostov. Sprejeli smo delovni in finančni 
plan za leto 2015. Sprejeli in potrdili 
smo nove člane, podelili priznanja in 
plakete za dolgoletno delo, priznanja in 
značke za dolgoletno delo v operativi, 
priznanja tekmovalnim enotam ter 
plaketi gasilskega veterana, ki sta ju 
dobila Majdič Jože in Pestotnik Jože. 
Obema čestitamo.
Na koncu je predsednica društva 
Krajanov Limbarska Gora podelila za-
hvalo za izkazano pomoč ter uspešno 

sodelovanje. 
Društvu Krajanov Limbarska Gora se 
za izkazano zahvalo in zaupanje iskre-
no zahvaljujemo ter upamo na uspe-
šno sodelovanje tudi v prihodnje. 
Sklepno besedo je podal Miha Šlibar, 
ki se je vsem prisotnim zahvalil za ude-
ležbo ter jih povabil na pogostitev v 
spodnje prostore gasilskega društva.
Naj vas spomnimo, da je v gasilnem 
domu Moravče nameščen avto-
matski defibrilator, ki je namenjen 
vsem občanom, ki bi ga potrebovali. 
Upamo, da bo takšnih dogodkov 
čim manj.
Z gasilskim pozdravom NA POMOČ!

Priznanja  za Gasilsko zvezo in poveljnika
Ko smo po prostovoljnih  gasilskih 
društvih končali z občnimi zbori, smo 
na naslov Gasilske zveze Moravče 
dobili vabilo na slovesnost ob dnevu 
Civilne zaščite, kjer bo naš poveljnik 
Gasilske zveze tovariš Janez Povirk, 
prejel bronasti znak Civilne zaščite 
republike Slovenije.
Slovesna podelitev je potekala 4. 
marca 2015 v Festivalni dvorani za 
celotno Ljubljansko regijo. Poleg do-
bitnikov priznanj se je te slovesnosti 
udeležilo tudi veliko njihovih spremlje-
valcev. Tovariš Janez ob prejemu pri-
znanja ti čestitamo vsi gasilci Gasilske 
zveze Moravče.
V petek 20. marca je občina Morav-
če  priredila slovesno akademijo ob 
občinskem prazniku. Obenem je bila 
obeležena dvajsetletnica samostojne 

občine. Na akademiji sta g. župan 
Martin Rebolj in Janez Učakar, kot 
predsednik komisije za priznanja, 
podelila eno priznanje in tri plakete 
občine Moravče.
Med prejemniki plakete občine Morav-
če je bila tudi Gasilska zveza Moravče, 
ki je v imenu vseh petih prostovoljnih 
gasilskih društev prevzela to plaketo.
Ta plaketa je priznanje za dosedanje 
požrtvovalno delo naših gasilcev, 
obenem pa tudi spodbuda za pomoč 
ob morebitnih nesrečah, ki nam žal 
pretijo.
V imenu gasilcev Gasilske zveze 
Moravče se zahvaljujem za prejeto 
plaketo.

za Gasilsko zvezo Moravče
Ivan Lebar

Občni zbor Združenja borcev za vrednote NOB Moravče
Konec marca so se zbrali na občnem 
zboru članice in člani ZB za vrednote NOB 
Moravče. Za delovnega predsednika so 
zbrali Staneta Ravnikarja. Predsednik Jože 
Kveder je podal poročilo, v katerem je opi-
sal delo organizacije, predvsem pripravo 
prireditev, spremstvo umrlih članov z govo-
rom in praporom, obisk spomenikov, obisk 
borčevskih prireditev po Sloveniji in obisk 
starejših članov. Podano je bilo tajniško in 
finančno poročilo. Sprejeli so nove člane 
in plane za tekoče leto. Letos bo večja 
spominska prireditev julija v Polsnikovem 
dolu, kjer so bili ustreljeni talci. V načrtu 
je obnova tega spomenika.

VR
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Občni zbor Društva upokojencev Moravče
Društvo upokojencev Moravče ima 
največ članov v občini, zato je tudi 
zbor članstva lepo obiskan. Zbrali 
so se konec marca in za delovnega 
predsednika izbrali Štefana Korošca. 
Podana so bila poročila predsedni-
ka, blagajnika, pohodniške sekcije, 
izletov, zeliščarske sekcije, šahovske 
sekcije, Folklorne skupine in Meša-
nega pevskega zbora. Vse sekcije so 

delale dobro, nastopale doma in po 
okoliških krajih, na območnih in držav-
nih srečanjih ter razstavah. Navzoči 
so bili gostje iz sosednjih društev ter 
Pokrajinske zveze Gorenjske, ki  so 
potrdili dobro delovanje društva. Ker 
pa ima društvo tudi svoj dom in zele-
nico, je bilo kar precej dela vloženega 
tudi v to. Res pa je, da potrebujejo 
upokojenci veliko več časa in truda za 

svoje dejavnosti, čeprav se zavedajo, 
da jih nujno potrebujejo. Sprejeli so 
plane, ki naj se ne bi dosti razlikovali 
od realizacije preteklega leta. Bodo 
veseli, če jim to uspe. 
Za dobro vzdušje je na zboru članstva 
zapel Mešani pevski zbor, za ples 
pa je poskrbel harmonikar Konrad 
Vrbančič.

VR

16. občni zbor Združenja ekoloških 
kmetov Zdravo življenje

Kar iz osemnajstih občin širšega območja osrednje Slovenije so vklju-
čeni  ekološki kmetje v Združenje ekoloških kmetov Zdravo življenje 
Lukovica, zato je občni zbor organiziran vsako leto na drugi lokaciji. 
Letos je bil ponovno na Moravškem, kjer so se v četrtek, 26. marca 
v Gostilni Frfrav zbrali člani, žal tokrat v bolj okrnjeni zasedbi.. To je 
sicer malce nenavadno, saj kmetje po navadi radi izkoristijo take 
priložnosti za druženje.
Predsednik Janez Ocepek je podal poročilo o delu za preteklo leto, 
ki je kot vedno obširno in pestro. Nekateri člani redno sodelujejo 
na sejmih lokalnega značaja in na raznih drugih prireditvah. Vedno 
bolj se uveljavlja Zasavski ekološki sejem, ki je dobro obiskan, prav 
tako dan odprtih vrat na ekoloških kmetijah v Zasavju. Organizira-
na so bila razna izobraževanja in predavanja, med drugim o lastni 
pridelavi semen ter dve strokovni ekskurziji, ena na Barje-Kras in 
druga v Avstrijo. Vodstvo je skrbelo za dobro obveščenost članov in 
za promocijo, ažurira se spletna stran. Uspešno deluje skupina pro-
izvajalcev, ki bo letos na osnovi javnega razpisa poskusila prodreti 
na domžalsko tržnico.
S podobnimi aktivnostmi bo združenje nadaljevalo tudi letos, s poseb-
nim poudarkom na jubilejnem 10. Zasavskem ekološkem sejmu, ki bo 
10. oktobra. Ponovno se bo naročalo orodje Glaser iz Švice, okopalnik 
pa si člani lahko tudi poskusno izposodijo na sedežu združenja. 
Podan je bil predlog za medsebojno izmenjavo semen na članskih 
srečanjih in nekaj predlogov za ekskurzijo. Zelo kritično mnenje pa 
je bilo pričakovano slišati glede novih KOPOP ukrepov, ki jih je letos 
uvedla kmetijska politika. S tem namenom je bil podeljen mandat 
Janezu Ocepku, ki bi poskusil zavzeti skupna stališča in vplivati pri 
pripravi sprememb in dopolnitev.
Po uradnem delu je sledila pogostitev in prijeten družaben klepet 
ter izmenjava izkušenj. 

FRANCKA TOMAN

11. Pohod želja

Pohod na najvišji vrh Moravške doline Pivkelj 
turn je, 15. marca, potekal že enajstič. Začeli 
so  ob 13. uri izpred planinskega doma. Poho-
dniki, ljubitelji Pivkelj turna in vaščani Dešna 
so se odpravili na približno eno uro dolg, 
simboličen pohod, v počastitev občinskega 
praznika domače občine. Kot se za praznik 
spodobi, so pohodniki kot poklon s seboj nesli 
Moravško, Slovensko in Evropsko zastavo. Na 
vrhu se je odvil krajši kulturni program, za 
katerega so poskrbeli člani Društva krajanov 
Dešen. Razmišljanje ob hoji na Pivkelj turn je 
ubesedila Tatjana Ustar, prisluhnili pa smo 
že dobro znani pesmi, ki opeva hrib. Kljub 
vetrovnemu vremenu je bil dan lep, doline 
pa »posute« s kronicami in prvim pomladnim 
cvetjem.

Eva Babnik

Društva
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Redni letni Zbor članov  Turističnega društva Moravče
TD Moravče je imelo redni letni Zbor 
članov v petek, 20.februarja. Pregle-
dali smo opravljeno delo in načrto-
vali aktivnosti za tekoče leto. O delu 
društva smo vas večinoma obveščali 
sproti, zato naj le povzamemo najpo-
membnejše dejavnosti
V letu 2015 smo se udeležili osmih 
promocijskih sejmov in prireditev 
v občini in izven nje, na katerih smo 
promovirati dogodke in turistične za-
nimivosti občine ter delo društva. 
Sodelovali smo pri organizaciji in 
izvedbi pustnega rajanja. 
Poleti, ob Kmečkem prazniku, smo v 
avli KD pripravili razstavo ‘Moravški 
zbiratelji se predstavijo’. Slikovno 
gradivo razstave je bilo postavljeno 
na ogled v moravški knjižnici, v avli 
KD in v Trzinu.
Zlati lipov list je že vsa leta stalnica 
med našimi dejavnostmi in je bil 
zaključen na Martinovem večeru v 
KD.

Zadovoljni smo, da se je Veseli de-
cember v Moravčah lepo »prijel« in 
se zahvaljujemo vsem, ki so nam pri 
tem pomagali, posebej Občini, ki je 
krila večino stroškov. .
Dogajanje ob Učno – sprehajalni 
poti Rača se je pričelo z dobro obi-
skanim nočnim pohodom ob Kultur-
nem prazniku, se nadaljevalo z obiski 
učencev OŠ, večinoma iz ljubljanskih 
šol in se končalo s kostanjevo nedeljo 
v oktobru.
Otroški folklorni skupini Moravški 
mački in Lilije, ki jih gotovo že pozna-
te, so se pridružili še malčki iz vrtca, ki 
tudi pridno vadijo in komaj čakajo, da 
lahko nastopijo. Poleti smo šli skupaj 
na izlet v okolico Slovenskih Konjic.
 Najlepše se zahvaljujemo Občini Mo-
ravče in g. županu za pomoč in pod-
poro, enako tudi vsem prizadevnim 
članicam in članom društva za vse, 
kar so vložili v delo društva. Vabimo 
tudi druge, ki vas zanima področje 

turizma, da se pridružite društvu in 
obogatite delo z novimi idejami. 

Za leto 2015 načrtujemo dejavnosti 
v približno enakem obsegu. Vse bo 
seveda odvisno od sredstev. Oži-
vili bomo fotografsko dejavnost in 
pripravili razstavo fotografij vasi in 
zaselkov v Moravški dolini. Potrudili 
se bomo, da bo Veseli december še 
bolj čaroben.
Ob Kmečkem prazniku bomo v avli 
KD pripravili razstavo o sadjarstvu 
na Moravškem in že zdaj vabimo vse, 
ki kakorkoli lahko pri tem pomagate 
(slikovno gradivo, orodje in pripomoč-
ki v sadjarstvu, strokovno znanje…), 
da nam sporočite na tel. 041 32 62 
92 . Veseli vas bomo. 

Danica Jančar, 
predsednicaTD

Občni zbor Društva krajanov Dešen in praznovanje 8. marca
V soboto, 7. marca, smo se člani zbrali 
na rednem letnem občnem zboru. Kot 
že nekaj let zapored, smo tudi letos 
občni zbor združili s praznovanjem 
dneva žena in kulturnim programom, 
ki ga v društvu vsako leto pripravimo. 
Najpre se je odvil uradni del, občni 
zbor – podajanje poročil, nagovor 
predsednice Irene Rotar. Potekel pa 
je že tudi prvi mandat, zato je bila iz-
vedena razrešitev članov v upravnem 
odboru in komisiji. Soglasno smo ugo-
tovili, da smo z upravljanjem in nadzi-
ranjem delovanja društva zadovoljni, 
zato večjih sprememb pri opravljanju 
funkcij v društvu ni bilo. Ponovne vo-
litve so potrdile dosedanje uspešno 
vodenje in delovanje društva. V letu 
2014 je bilo v društvu 68 članov. 
Sredstva društvenega proračuna so 
bila namenjena za organizacijo vseh 
prireditev in projektov, ki se v društvu 
tekom leta odvijajo.  V slednje so vklju-
čeni sezonski projekti, kot so jesenski 
piknik, pozdrav poletju, praznovanje 1. 
maja, letos prvič tudi ogled poletov v 
Planici, ki je bil sofinanciran s strani 

društva. V kulturnem delu dneva 
smo spremljali uprizoritev koroške 
ljudske pravljice, Mojca Pokrajculja, 
ki so jo odigrali najmlajši in je požela 
navdušenje. Za vaje in vodenje otrok 
na odru je poskrbela Petra Trdin 
Ribič, vlogo voditelja kulturnega 
programa je prevzel Aleš Zupančič, 
ki je obenem skrbel za humoristične 
vložke, ki so nas dodobra nasmejali. 
Tudi mladina je poskrbela za krajšo 

igro, v kateri so zaigrali tipičen dan v 
srednješolskih klopeh in so nas različ-
ni pripetljaji prav tako spravili v smeh. 
Punce so prebirale poezijo. Poslušali 
smo Branko Bizjan, ki je predstavila 
življenje dešnanskih žensk. In za veliki 
zaključek večera je zapel še amaterski 
moški zbor »Dešnanski petelini« v 
čast ženam in mamicam.

Eva Babnik

Društva
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3. vseslovenska razstava rož iz krep papirja

Iz česa nastane trajen spomin, roža, 
ki ne ovene, aranžma ali kakšen drug 
predmet povezan z določenim dogod-
kom? To je razvidno že iz zgornjega 
naslova. Iz krep papirja je mogoče 
narediti marsikaj, tokrat pa so imele 
prednost rože iz krep papirja, mnogo 
rož. Že tretja vseslovenska razstava 
rož iz krep papirja je bila, 21. in 22. 
marca, v športni dvorani na Vranskem. 
Organizirana je bila v okviru nefor-
malnega združenja Rožce Slovenije, 
katerega del so tudi člani Društva 
rokodelcev moravške doline. Iz rož, 
ki so nastale iz krep papirja, so na-
stajali najrazličnejši šopki, tematske 
ureditve, celo cvetlična preproga. Deli 
preproge  so predstavljali  tudi grbi 
nekaj občin, iz katerih so prihajale 
rokodelke. Del velike preproge na 
razstavi, so bile tudi moravške lilije 
oziroma limbarji, kot jim rečemo po 
domače, veliko pozornosti so gostje 

namenili tudi logotipu Društva roko-
delcev moravške doline. Ekipo naših 
rokodelcev je predstavljala skupina 
sedmih članov, večina članic ima 
certifikat za izdelovanje rož  iz krep 
papirja  Obrtne zbornice Slovenije – 
Art&Craft – Rokodelstvo Slovenije, 
vpisane pa so tudi v Register žive 

dediščine v Etnografskem muzeju 
Slovenije.  Razstava je bila res nevsak-
danja, saj je kar sto izdelovalk naredilo 
na tisoče cvetov. Tudi obiskovalcev  je 
bilo več kot pet tisoč. Navdušenja in 
pohval res ni manjkalo. 

Eva Babnik

Zaključek tečaja pletenja košar v Tuštanju
Tudi letos je v brunarici Društva kraja-
nova Zg. in Sp. Tuštanja potekal tečaj 
pletenja košar, ki se ga je udeležilo 12 
tečajnikov. Obsegal je tudi nabiranje 
materiala (leskove vitre) in priprava 
materiala. Tako so tečajniki seznanjeni 
z vsem postopkom. Največ časa se 
porabi za pletenje. To pomeni, da je 
vsak, ki ta tečaj opravi, zares sposo-
ben sam narediti izdelek. Temu se 
mogoče kdo malo posmeji in reče, 
saj si jo lahko kupi. Pa ne gre zato, 
ali pač. Ali ne govorimo zadnja leta 
veliko o samooskrbi? Ta je prav gotovo 
potrebna vse bolj. Kar posameznik 
lahko opravi zase ali napravi sam, 
pomaga tudi k njegovi denarnici. Pa 
tudi same spretnosti smo veseli. Če 
košaro, ki si jo sam napravil, podariš 
nekomu pa je sploh lepo. Za primer, 
minister za kmetijstvo in prehrano je 
bil tuštanjske košare zelo vesel. Zani-
miva se mu je zdela.
Iztok Urbanija, pobudnik in učitelj 
tečaja, ima pletenje že v koreninah. 
Njegova mama še v poznih letih 
izdeluje tudi koše. Gre pa glas o teh 
košarah daleč na okoli. Tako se je 
razstave in zaključka tečaja pletenja 
udeležila tudi gospa Tončka Jemec 
iz Dolskega. Tudi sama plete košare iz 

vrbovih viter. Pravi, da je v Sloveniji še 
edina. Tuštanjski tečaj se ji zdi nekaj 
izjemnega.
Na razstavi je bilo letos 40 košar ra-
znih dimenzij, nekaj peharjev in koš. 
Tečajniki so bili navdušeni nad svojim 
novim znanjem, obiskovalci razstave 

pa nad deli, ki pomenijo tudi dedišči-
no teh krajev. 
Mogoče se boste prijavili na bodoči 
tečaj? Traja od novembra do mar-
ca. Objavljamo učiteljevo številko: 
041/376-640.

VR 

Društva
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Izjemen glasbeni večer v Kulturnem domu v Moravčah

V mesecu marcu je KD »Tine Kos« 
organiziralo glasbeno prireditev, kjer 
je bila predstavljena knjiga in nova 
zgoščenka ansambla Franca Mihe-
liča ob njihovem 45-letnem delova-
nju. Ansambel ima za seboj izredno 
bogato in uspešno glasbeno kariero. 
Številne plošče, posnetki in koncerti 
so zaznamovali avtorsko glasbo Fran-
ca Miheliča, ki je ob Slavku Avseniku 
in Lojzetu Slaku, najuspešnejši avtor 
slovenske narodno-zabavne glasbe. 
Avtor knjige Ivan Sivec, je krono-
loško skozi dogodke in glasbeno 
ustvarjanje predstavil 45-letno delo 
ansambla, ki je tudi zaigral skladbe 
iz posameznih glasbenih projektov. 
Obiskovalci so z zanimanjem spre-
mljali predstavitve in delo članov 
ansambla. Nad glasbenim izvajanjem 
so bili navdušeni, saj so med kon-
certom vstali in z močnimi aplavzi 
izkazali priznanje ansamblu za njiho-
vo dosedanje delo. Takega vzdušja 
v Kulturnem domu Moravče nismo 
vajeni, zato je bilo splošno mnenje, 
da je bil to eden od vrhuncev letošnje 
prireditvene dejavnosti v moravškem 
kulturnem hramu.
Na koncertu je sodeloval Združeni 

mešani pevski zbor KD Tine Kos 
Moravče pod vodstvom zborovodje 
Milana Kokalja, ki ga sestavljajo pevci 
moškega zbora in pevke vokalne sku-
pine Oda. Ob zapeti hvalnici Moravški 
dolini, ki so jo izvedli ob spremljavi 
ansambla, so obiskovalci zahtevali 
dodatek, saj se je ponovno izkazala 
velika pripadnost domači dolini. An-
sambel je premierno predstavil naj-
novejšo skladbo o Limbarski gori, kjer 
se opeva zgodovina Limbarske gore 

in vsakoletna prireditev »Po nagelj na 
Limbarsko goro«.
V sklopu praznovanja praznika obči-
ne Moravče je bila organizacija tega 
koncerta zagotovo odlična poteza 
domačega društva, ki je s sodelo-
vanjem ansambla Franca Miheliča 
in njegovega člana, Milana Kokalja, 
izvedla lep glasbeni dogodek.   

KD »Tine Kos«
Milan Brodar

Območno srečanje pevskih zborov
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti  
Izpostava Domžale je organiziral 55. 

Območno srečanje pevskih zborov in 
malih pevskih skupin v soboto, 21. 

marca v Kulturnem domu Moravče. 
Srečanje se izvaja v sodelovanju 
občin: Domžale, Lukovica, Mengeš, 
Moravče in Trzin. 
V programu so sodelovali: Ljudski 
pevci iz Domžal, Ljudske pevke KD 
Domžale, Moški pevski zbor KD Janka 
Kersnika Lukovica, Ženski pevski zbor 
»Stane Habe« DU Domžale, Pevska 
skupina RŽ iz Loke pri Mengšu, Ženski 
nonet Vigred, Mešani pevski zbor Hi-
ppemus, Grajski oktet, Mešani pevski 
zbor Drouz Radomlje, Mala ženska 
pevska skupina Milko Škoberne in Ko-
morni zbor Limbar. Povezovalka pro-
grama je bila Marta Starbek Potočan. 
Prisotne pa je nagovoril in se vsaki 
skupini zahvalil koordinator območne 
izpostave Domžale Pavel Pevec.

VR
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Duh Jurija Vega prevetril osnovno šolo

Na sončen aprilski dan je v torek, 
24. 3. 2015, potekal tehnični dan za 
učence višjih razredov. Tokrat smo 
obudili preteklo tradicijo in šestošol-
ce napotili v Zagorico. Pot so pričeli 
v vasi Dolsko, od koder vodi urejena 
pešpot z lesenimi informacijskimi 
tablami, ki vsebujejo informacije o 
Juriju Vegi in matematične uganke. 
Primerno vreme je bilo odločilno za 
izpeljavo tega pohoda, na katerem 
so morali učenci preskočiti potoček 
in priti čez ovire, ki so bile posledice 
žleda. Ob vrhu se je razprostiral lep 
razgled na dolino reke Save. Na poti 
so si privoščili počitke ob tablah, kjer 
so prebirali vsebine o Juriju Vegi tudi 
v angleškem jeziku.
 Za razliko od šestošolcev so bili drugi 
učenci ta dan na šoli. Vsakoletnega 
kviza letos ni bilo, so pa vsi učenci 
prispevali s svojimi izdelki za razstavo 
v vitrinah v prvem nadstropju šole. 
Predstavili smo življenje in delo Jurija 
Vege ter njegove portrete narisane 

v različnih tehnikah. Sedmošolci so 
bili poučeni o higieni telesa in zob ter 
značilnostih odraščanja. Osmošolci so 
dobili prve informacije o poklicnem 
usmerjanju ter o varni rabi interneta 
in spletnih omrežjih. O spolnosti in 

nevarnosti drog pa so poslušali de-
vetošolci. 
Tako je dan potekal bolj ali manj, od-
visno od razreda, v duhu rojaka, po 
katerem je poimenovana naša šola.

Petra Peterka

Ježki na velikem odru

Na kulturni prireditvi ob dnevu žena v 
KD Moravče smo letos prvič sodelova-
li tudi člani skupne Ježki. Vas zanima 
kako smo se na naš veliki nastop 
pripravljali? Najprej smo se odzvali 
povabilu in še preden smo se podali v 
raziskovanje vsebine našega nastopa, 
smo se usedli in se pogovorili. Kaj 
pomeni »dan žena«, kaj pomeni »na-
stop«, za koga bomo nastopali, obšli 
nismo niti teme kulturnega vedenja 
na odru, »odrskega bontona«. Ko 
smo zadevi prišli do dna, smo poiskali 
primerno vsebino za naš nastop. Ker 
si hitro zapomnimo nova besedila 
in nove melodije smo se odločili, da 
nastopimo kar z dvema točkama, z 
deklamacijo in s pesmijo. Pridno smo 
tako vadili vsak dan, zjutraj, po zajtrku, 
med igro, na sprehodu,... In rezultat 
pridnega dela? Nastop je bil fantasti-
čen, otroci so, vsi po vrsti, v nastop 
vložili delček sebe in pustili lep pečat 
v očeh udeležencev kulturne priredi-
tve. Drugi rezultat? Lahko nas zbudite 
sredi noči, dramatizacijo in pesem 

vam bomo vedno zdrdrali brez težav. 
Pred slovesom pa bi se radi še enkrat 
zahvalili našim super staršem, ki so 
nam omogočili, da smo bili na nasto-

pu prisotni v tako velikem številu, kljub 
malce kasnejši uri. Hvala vam. 
Kličejo nas novi podvigi in nove zma-
ge, zato se od vas poslavljamo, vaši 
Ježki.

Zapisala: Karmen Mihelčič

»Vse mamice sveta slavijo dan žena 
in moja mama tudi, se vsak dan z mano trudi.
A jaz pa za plačilo, povem ji to voščilo.«

Iz šole in vrtca
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OŠ Roje še bolj EKO

V marcu je bilo na OŠ Roje spet za-
nimivo. Za šolo so namreč izkopali 
veliko luknjo kamor so vgradili velik 
zbiralnik za meteorno vodo s katerim 
bodo pridobivali deževnico s strehe 
šole. Uporabili jo bodo za zalivanje 
šolskega vrta, čiščenje ipd.  Na ta 
način bo šola delovala še bolj eko, 
saj bodo z uporabo deževnice pri-
spevali tudi k ohranitvi pitne vode, 
ki je dandanes vedno bolj cenjena. 
Projekt se je začel že v začetku 
šolskega leta, ko se je šola prijavila 
na mednarodni razpis Soroptimist 
kluba in bila na veliko veselje vseh 
tudi izbrana.  S tem si je pridobila 
velik del sredstev s katerimi so je-
seni kupili več sadik slovenskih av-
tohtonih sort sadnega drevja, sedaj  
spomladi pa še omenjeni zbiralnik 

za vodo.  Sadike so posadili 
v šolskem sadovnjaku na 
tehniškem dnevu. Pri izpeljavi 
projekta so sodelovali člani 
Soroptimist kluba ter delavci 
in učenci šole. Zahvala pa gre 
tudi članom lokalne skupno-
sti, g.  Janezu Bizjaku in Vladu 
Jeranu, ki  sta pomagala pri 
vgradnji zbiralnika.  Učenci so 
že začeli vrtičkati na šolskem 
vrtu, v  vročih dneh pa bodo 
svoje sadike lahko že zalivali 
z deževnico.

Marta Krt

Luka Firm zmagal v Litiji
V začetku marca je v dvorani AS Litija 
potekal zadnji zimski teniški turnir v 
kategoriji  Dečki 11 let (letnik 2004 
in mlajši).
V prvem kolu je premagal Sydorchuk 
Danila 6:1, nato sta sledili zmagi 
proti Bole Marku in Kavšek Jakobu, 
obe s 6:4. Sledil je napet finale proti 
domačemu igralcu in prvem nosilcu 
turnirja Artnak Boru. V kvalitetnem 
in preobratov polnem obračunu je v 
zaključku tekme več zbranosti uspel 
zadržati Luka in zmagal s 7:5.
Dobljen turnir je pokazatelj vzpenja-
joče forme, ki jo je Luka nakazal že 
na državnem prvenstvu v kategoriji 
dečki 12 let (letnik 2003 in mlajši) v 
Ljubljani, meseca januarja. Tedaj je v 
predtekmovanju dobil dve izmed treh 
tekem. Z osvojenim drugim mestom 
v svoji predtekmovalni skupini se je 
uvrstil v kvalifikacije za nastop na 
glavnem turnirju. Tam je v prvem kolu 
premagal trdoživega Cvek Jašo (Idrija) 
z 9:5, v drugem kolu je sledil nekoliko 
lažji obračun z Srt Maksom (Maribor). 
Rezultat je bil 9:1. V zadnjem kolu kva-
lifikacij je igral z 28. igralcem lestvice 
Bradaška Žigo. Čeprav je tekmeca 
doslej dvakrat že ugnal, je bil njun 
tretji dvoboj popolnoma izenačen. 
Luka je uspel rešiti štiri zaključne žoge 
nasprotnika in zmagati v tie-breaku z 
9:8(8). S tem se je uvrstil v glavni del 

turnirja za državno prvenstvo, kjer si je 
mesto izborilo 32 tekmovalcev.
Tam se je pomeril v prvem kolu z Lju-
bljančanom Škerlevaj Titom in nekoli-
ko presenetljivo gladko zmagal z 6:2, 
6:4. Za »nagrado« je dobil v osmini 
finala Obrul Luna (Celje), ki je drugi 
igralec z nacionalne lestvice. Luka 
je nudil dostojen odpor predvsem v 
drugem nizu in izgubil z 6:1, 6:4. 
Omeniti velja, da je Lun na lanskem 
neuradnem svetovnem prvenstvu 
Smrikve Bowl prišel med najboljših 

osem igralcev sveta. Osvojeno 9-16 
mesto je lep uspeh, predvsem ker je 
večina tekmovalcev leto dni starejša 
od Luke.
Uspeha na turnirju v Litiji in Državnem 
prvenstvu v Ljubljani naj bosta tek-
movalcu TK Radomlje predvsem lepa 
vzpodbuda za nadaljnje delo, zahvala 
gre trenerjema Kraševec Andreju in 
Čevka Anžetu za načrtno delo, šoli za 
razumevanje ter starim staršem za vso 
logistično podporo.
Bravo Luka!

Šport
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Drugi del nogometne sezone 14/15 v polnem teku
Po zimskih pripravah in pripravljalnih 
nogometnih srečanjih pred pričetkom 
drugega dela nogometne sezone 
14/15, je slednja sedaj že v polnem 
teku. Vse naše selekcije so že odigrale 
prva srečanja, nekatere uspešno, dru-
ge pa bodo boljše rezultate iskale v 
prihajajočih prvenstvenih srečanjih.
Najmlajša selekcija je prvi spomladan-
ski turnir MNZ lige odigrala v Trbo-
vljah, kjer se je pomerila z nasprotniki  
NK Rudar Trbovlje, NK Zagorje in NK 
Mengo 28. Proti ekipama iz Zasavja 
so bili naši nogometaši doživeli poraz, 
ekipa iz Mengša pa je morala priznati 
premoč našim nogometnim upom. 
Pohvaliti moramo našo najmlajšo se-
lekcijo na Zimski ligi 14/15 v Ljublja-
ni, kjer je proti težkim nasprotnikom 
na koncu osvojila odlično 3.mesto.
Selekciji U11 in U13 sta prav tako že 
odigrali prva srečanja. Nogometaši do 
enajst let so se pomerili z nasprotniki 

iz Medvod in tekmo izgubili. Ekipa 
U13 je prvo tekmo izgubila proti lju-
bljanskemu Slovanu, na drugi pa je 
gostovala pri NK Arne Tabor in slednje 
z dobro igro premagala.
Ekipa starejših dečkov do 15 let do 
oddaje prispevka še ni odigrala pr-
vega srečanja spomladanskega dela, 
pomerili pa se bodo z vrstniki iz Črnuč. 
Ekipa U15 se je udeležila tudi Zimske 
lige v Radomljah, kjer je na koncu 
osvojila dobro 5. mesto.
Mladinci so odigrali dve srečanji. 
Proti ekipi NK Olimpija na moravški 
zelenici so prikazali dobro igro, kljub 
temu pa je bil uspešnejši nasprotnik. 
Tudi na gostovanju pri ekipi NK Dol so 
morali naši mladinci priznati premoč 
gostitelja.
Dekleta so odigrala zaostalo tekmo 
iz jesenskega dela sezone in sicer v 
Grosuplju pri ekipi NK Brinje. Kljub 
zelo okrepljenim nasprotnicam so 
naša dekleta prikazala borbeno in 
odločno igro ter po težki tekmi iztržila 

neodločen rezultat in novo točko.
Moravški veterani s v drugi del tek-
movanja zakorakali z zmago in prvimi 
točkami v spomladanskemu delu. Na 
moravškem igrišču je klonila ekipa iz 
Črnega grabna, ki ni našla rešitve proti 
naši obrambi in predvsem ni mogla 
ustaviti naših napadalcev.
Članska ekipa je odigrala dve sreča-
nji. Prvo tekmo, zaostali 10. krog, so 
odigrali na domačem terenu proti 
nasprotniku iz Dragomera ter slednje 
premagali z 1:0. V 11. krogu so bili 
naši nogometaši prosti, v 12. pa so v 
gosteh premagali ekipo NK Svoboda 
Kisovec in se prebili na trenutno 2. 
mesto. 
Še vedno vabimo nogometaše vseh 
starosti, da se pridružijo našemu 
nogometnemu klubu. Več informacij 
lahko dobite na naši spletni strani 
www.nktermit.si ali na telefon 070 
559 405. Vabljeni.

Bojan B.

Občni zbor Društva rejnic in rejnikov Domžale 

Letošnji 17.  občni zbor Društva rejnic 
in rejnikov smo začeli veselo, po za-
slugi harmonikarskega nastopa male 
Lucije, ki nas je kasneje skupaj s svojo 
rejnico Ladi Klemen razvedrila še v 
skeču ‘’Pogovor dveh žena’’, ki ga je 
ta izvedla s svojo sestro dvojčico Dani 
Zaberložnik, tudi rejnico. Slednji se je 
pridružila s pevskim vložkom še dekli-
ca Nina iz družine Zaberložnik. Vse 
skupaj so nas, preko humornih prigod 
vsakdanjika, dodobra nasmejale.
V društvu, ki aktivno deluje že vse od 
leta 1980 in združuje 116 aktivnih 

in bivših rejniških družin iz območja 
občine Domžale, Lukovica, Moravče, 
Trzina in Mengša se nas je zbralo v če-
trtek 26.3.2015 ob 10. uri v Gostišču 
Soklič v Zalogu pri sv. Trojici, skoraj 
petdeset predstavnic rejniških družin. 
Med nami so bili tudi župan občine 
Lukovica Matej Kotnik patronažni 
sestri Irma Markovšek in Kristina 
Pirc, ter socialne delavke iz Centra za 
socialno delo Domžale, s katerimi ves 
čas dobro sodelujemo.  
V poročilu predsednice društva Ma-
teje Pestotnik smo slišali kaj vse smo 

zmogli s skromnimi finančnimi sred-
stvi izpeljati v preteklem dvoletnem 
obdobju. Blagajničarka Ivanka Klopčič 
jo je dopolnila, da vsa sredstva, ki jih 
pridobimo preko prijav na razpisih 
občin, premišljeno uporabimo za naj-
osnovnejša materialna sredstva, ki jih 
potrebujemo za izpeljavo  posameznih 
akcij. Prihodkov je iz leta v leto manj, 
tako da si pomagamo v veliki meri s 
finančnimi prispevki članov in članic. 
Vsi delujemo prostovoljsko iz želje, da 
bi oplemenitili skrb za otroke v rejni-
štvu, da bi jim znali bolje pomagati in 

Šport
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jim stati ob strani v težavah, ko včasih 
z vpadljivim vedenjem opozarjajo na 
svojo stisko in ko nas v takšnih trenut-
kih najbolj potrebujejo.  Naj  naštejem  
bistvene aktivnosti društva: redna 
mesečna srečanja rejnic v skupinah  
v Centru za socialno delo Domžale, 
strokovni ekskurziji rejniških staršev 
v letu 2013 v Domžalski počitniški 
dom na Krku in 2014 na Brione, sre-

čanje mladih, srečanje družin v obliki 
planinskega pohoda in piknika na 
Prvinah,  knjižnica za rejniške družine, 
Miklavževanje s pomočjo Rotary cluba 
Domžale, obisk in skromna obdaritev 
rejnic starih nad 75 let, ki iz naslova 
rejništva nimajo nobenih prihodkov, 
delo poverjenic, ki nam z obveščanjem 
po svojih okrajih  prihranijo poštne 
stroške. Letovanje in usposabljanje 

rejniških družin v Pineti Novigrad smo 
izpeljali v letu 2013, lansko leto pa 
nam to iz finančnih razlogov, ni uspelo. 
Večino naštetega izvajamo vrsto let z 
drobnimi spremembami, ki se nam 
preko izkušenj pokažejo kot koristne. 
V prihodnje ostaja vsebinsko program-
ski sklop našega dela podoben. 

Podpredsednica društva:  
     Dragica Pervinšek

21. marec – Mednarodni dan gozdov
Informacije o poteku in nadaljnjih usmeritvah sanacije posledic žledoloma 

ter opravljenih nalogah Zavoda za gozdove Slovenije v letu 2014

21. marec je bil na podlagi resoluci-
je Generalne skupščine Združenih 
narodov v letu 2012 razglašen za 
Mednarodni dan gozdov, v okviru 
katerega po vsem svetu potekajo 
prireditve in dogodki, s katerim že-
lijo organizatorji opozoriti na pomen 
gozdov za ekonomsko, socialno, 
okoljsko in kulturno blaginjo družbe. 
Slovensko gozdarstvo je še vedno 
močno vpeto v sanacijo posledic 
lanskega žledoloma v gozdovih, 
zato bomo Mednarodni dan gozdov 
obeležili z akcijami sadnje dreves v 
okviru projekta Obnovimo sloven-
ske gozdove, ki ga skupaj organizi-
rata Taborniška zveza Slovenije in 
Zavod za gozdove Slovenije, podpira 
pa ga vrsta prostovoljcev, ki so pri-
pravljeni s svojim delom prispevati 
k obnovi slovenskih gozdov.
Zavod za gozdove Slovenije (ZGS) 
je konec februarja pripravil Poročilo 
o delu ZGS za leto 2014. Iz poročila 
je razvidno, da je bilo v letu 2014 v 
vseh slovenskih gozdovih posekanih 
skupaj 6,35 mio m3 lesa (skoraj 9.5 
mio dreves), kar je za dobrih 2,4 mio 
m3 lesa (62 %) več kot v letu 2013 
(3,92 mio m3). V skupni količini po-
sekanega lesa predstavljajo iglavci 55 
%, listavci pa 45 %. Povečan posek je 
posledica žledoloma zaradi katerega 
je bilo v letu 2014 posekanih in spra-
vljenih iz gozda skoraj 3 mio m3 lesa 
– žledolom je razlog približno 47% 
vsega poseka v Sloveniji, skupaj z 
ostalim sanitarnim posekom v gozdo-
vih pa je sanitarni posek znašal 66 %, 
kar je največji delež sanitarne sečnje 
v gozdovih v zadnjih 20 letih. Največ 
sanitarnega poseka je bilo v območjih 
Postojna, Ljubljana, Tolmin in Kranj, ki 
jih je žled najbolj prizadel.

Sanacija posledic žledoloma se na-
daljuje tudi v letošnjem letu. Zimsko 
obdobje je bilo za dela v gozdovih 
dokaj ugodno, še posebej v drugem 
delu. Pred pomladjo je potrebno 
vse sile usmeriti v prednostni posek 
poškodovanih in od podlubnikov na-
padenih iglavcev. V letu 2014 je bilo 
kljub hladnemu in vlažnemu poletju, 
ki ni ugodno za razvoj podlubnikov, 
zaradi podlubnikov posekanih za 
408.005 m3 iglavcev, kar je za petino 
več kot v letu 2013. Suho obdobje v 
letošnjem marcu nakazuje, da se lah-
ko v naslednjih mesecih problem pod-
lubnikov močno zaostri. Ob ugodnih 
razmerah za njihov razvoj bi lahko 
sanitarni posek dosegel tudi več mi-
lijonov kubičnih metrov lesne mase, 
če nadzor nad podlubniki in ukrepanje 
ne bosta učinkovita. Lastnike gozdov 
pozivamo, da pravočasno posekajo 
in spravijo iz gozda vsa ogrožena 
drevesa in da svoje gozdove redno 
pregledujejo.
Odprava posledic žledoloma v goz-
dovih je imela močan vpliv tudi na 
trg lesa. Ta se je po vmesnih nihanjih 
stabiliziral. Uspešna prodaja lesa je 
v veliki meri odvisna od organizacije 
odkupa in prodaje, ki se je pokazala 
kot ena od ozkih grl pri pretoku lesa 
v gozdno – lesni verigi. ZGS je lastni-
kom gozdov svetoval povezovanje la-
stnikov gozdov za skupno izvedbo del 
v gozdu ter pomagal pri organizaciji 
sečnje, spravila in prodaje lesa. 
Obnova in nega poškodovanih gozdov 
je naslednja faza sanacije posledic 
žledoloma, ki sledi, ko so vsi ukrepi 
sečnje, spravila in negovalnih pripra-
vljalnih del na poškodovanih površi-
nah zaključeni. Obnova gozdov se je 
začela že v jeseni 2014, intenzivno 

pa se bo nadaljevala v letu 2015, v 
spomladanskem, predvsem pa je-
senskem času. Obnoviti je potrebno 
14.000 ha najbolj poškodovanih goz-
dov, od tega 900 ha s sadnjo sadik, 
za kar bomo v naslednjih petih letih 
potrebovali okoli 2,5 milijona sadik 
gozdnega drevja. 
Sredstva za obnovo poškodovanih 
gozdov in za izvedbo ukrepov nege 
in varstva poškodovanih gozdov ter 
nekatera dela pri sanaciji gozdnih 
prometnic  se bodo zagotavljala pred-
vsem iz sredstev Programa
razvoja podeželja za obdobje 2014-
2020, ki je že bil potrjen v pristojnih 
organih EU. Sredstva iz omenjenega 
programa bodo lastniki gozdov lahko 
predvidoma začeli koristiti v jeseni 
2015.
Naravna ujma v slovenskih gozdovih 
je spodbudila tudi čut za solidarnost 
in sodelovanje ter vplivala na odnos 
družbe do gozda. Prizadevanjem za 
čim hitrejšo obnovo gozdov se pridru-
žujejo tudi številne nevladne organiza-
cije, družbeno odgovorna podjetja in 
posamezniki.  Več informacij o akciji 
je dostopnih na spletni strani www.
obnovimo-gozdove.si in na spletni 
strani ZGS (www.zgs.si)

Zavod za gozdove Slovenije

Iz naših krajev
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Iz naših krajev

Nastop komikov na Planinskem domu

Oskrbnika Planinskega doma Na 
Uštah – Žerenk sta poskrbela, da so 
njuni gostje tokrat doživeli nekaj nove-
ga. V soboto, 15.3.2015 sta namreč 
pripravila Stand up dogodek, na kate-
rega sta povabila kar dva komika, ker 
pa je planinski dom znan po veselih 
in sitih obiskovalcih, je po nastopu 
obeh komikov sledila še zelo posebna 
pogostitev.
Da so se vsi prisotni nasmejali do solz 
sta, kot smo omenili, poskrbela kar 
dva komika.  Z ogrevanjem gostov, 
med katerimi so bili številni tovrstno 
komično predstavo doživeli prvič, je 
začel Aleš Novak, ki prihaja iz Šmarja 
pri Jelšah. Njegov nastop ni nikogar 
pustil ravnodušnega, tudi sam pa je 
pohvalil veselo Moravško publiko. Po 
njegovem nastopu je sledil premor, 
ob katerem sta oskrbnika postregla z 
domačim pivom pivovarne Mali Grad, 
ki se je v takem večeru še posebej pri-
legel. Za naslednjo veliko dozo smeha 
je poskrbel doktor matematike Uroš 
Kuzman, ki se je na šaljiv način dota-
knil tematik študentskega življenja in 
starševstva, z njegovimi šalami pa se 
je poistovetil marsikateri gost. Tudi 

slednji komik je bil pozitivno presene-
čen nad toplino in pristnostjo Morav-
ške publike. Zaradi prijetnega vzdušja 
tistega večera se je po predstavi tudi 
sam pridružil gostom, skupaj pa so ob 
spremljavi njegove kitare zapeli nekaj 
lepih slovenskih pesmi.
Kuhar Rok se je tudi ta večer potrudil 
in svoje goste očaral s ‘’finger food’’ 
večerjo. Na mizah ni manjkalo tapa-

sov in raznih okusnih prigrizkov, ki so 
bili izvrstna kombinacija domače ter 
malo drugačne hrane. 
Da se je večer iztekel več kot odlično, 
se oskrbnika Rok in Andreja zahvalju-
jeta vsem gostom, ki ste se skupaj z 
njima ta večer smejali in poskrbeli za 
prijetno druženje ob hrani. 

Katja Ribič

Jubilanti v občini Moravče

Devetdeset let je 
praznovala

Osemdeset let so praznovali

Cvetka Zakrajšek
 iz Moravč

Stenko Pavla iz Peč Ivana Jemc iz Krašc

in 
Alojzija Majdič 

iz Moravč

Valentin Majdič iz Negastrna Ivan Nemanič iz Drtije

Jožefa Urbanija iz Tuštanja

Ob praznovanju jih je s čestitkami obiskal župan. Iskrenim 
čestitkam se pridružujemo tudi iz uredništva.  

VR
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Oglasi

www.moravce. si

ZDRAVSTVENO LETOVANJE OTROK – KRK 2015
Zveza prijateljev mladine Domžale, Ljubljanska cesta 58, 1230 Domžale kot organizator vabi na 
letovanje vse  šoloobvezne otroke, ki obiskujejo osnovne šole v Občinah Domžale, Trzin, Mengeš, 
Lukovica in Moravče.

Možnost prijave na letovanje imajo vsi šoloobvezni otroci iz zgoraj omenjenih občin in 
sicer do zasedbe mest po izmenah.
Termini so:  1. izmena:  29. 06. 2015   do   09. 07. 2015 -  45 mest
                        2. izmena:  09. 07. 2015   do   19. 07. 2015 -  45 mest
                       3. izmena:  19. 07. 2015   do   29 .07. 2015 -  45 mest
                       4. izmena:  29. 07. 2015   do   08. 08. 2015 -  45 mest

Otroci bodo nastanjeni v Domu domžalskih otrok, Ul. Lišina 10, Vantačiči, 51511 Malinska, Hrvaška,  
izvajalec letovanja je podjetje Leštan & Leštan d.o.o., šport, turizem in rekreacija.

Cena 10 dnevnega letovanja je 330,00 EUR.
Znesek bo mogoče plačati v 3 (treh) enakih obrokih po 110,00 EUR.

ZDRAVSTVENO LETOVANJE
Zdravstvenega letovanja se lahko udeležijo  le tisti otroci in šolarji, ki imajo v medicinski 
dokumentaciji zapise o večkratni hospitalizaciji (več kot dvakrat v času od preteklega zapisa) 

ali so bili pogosteje bolni (zapis v medicinski dokumentaciji več kot dvakrat v času od 
preteklega zapisa).  

Zdravstveno letovanje je namenjeno pogosto bolnim otrokom, astmatikom, otrokom z atopijskim 
dermatitisom, skoliozo in psoriazo in drugimi boleznimi. 

Zavod za zdravstveno zavarovanje Slovenije subvencionirana letovanje in sicer v znesku 
25,00 EUR/ na dan oz. 250,00 EUR/za 10 dni.

Prispevek staršev ali skrbnikov je 80,00 EUR/ po osebi/za 10 dni.
Znesek bo mogoče plačati v 2 (dveh) enakih obrokih po 40,00 EUR.

Letovanje mora biti plačano do odhoda.

Za več informacij nas lahko pokličete na telefon številka: 041 728 179 ali na telefonsko številko: 
01/721 27 91, vsako sredo med 16.00  in 18.00 uro oziroma pišete  na naš e-naslov: zpm.dom-
zale@siol.net.
Prijavnico najdete tudi na naši spletni strani:  www.zpm-domzale.si  ali jo osebno prevzamete v naši 
pisarni, v času uradnih ur oziroma na OŠ, ki jo obiskuje vaš otrok.
Izpolnjeno prijavnico (zgornji del izpolnite sami, spodnji del izpolni osebni zdravnik otroka – iz teh 
podatkov bo razvidno ali otrok izpolnjuje kriterije za sofinanciranje s strani ZZZS) lahko osebno 
oddate v naši pisarni v času uradnih ur  oziroma v naš poštni nabiralnik pred vhodom v Domžalski 
dom, Ljubljanska 58, 1230 Domžale ali jo pošljete po pošti. 

Prijavnice sprejemamo do zasedbe mest. Po prejemu prijavnice se s starši /skrbniki/rejniki prija-
vljenega otroka sklene pogodba.

Ema Škrjanc Ogorevc, predsednica ZPM Domžale
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V spomin

ZAHVALA
V 61. letu nas je nepričakovano zapustil naš 

dragi mož, oče, sin, brat in stric

DOLINŠEK JANEZ 
iz Sp. Dobrave

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom, prijateljem, znancem 
in sodelavcem za pomoč, izrečena sožalja, sveče, cvetje in svete maše. 
Hvala gospodu župniku Kancijanu Čižmanu za lepo opravljen pogreb-
ni obred. Hvala rudarjem podjetja Termit  za spremstvo na njegovi 

zadnji poti in pogrebni službi Vrbančič.

Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.

Vsi njegovi

V SPOMIN
2. aprila je minilo 10 let, odkar nas je zapustil 

naš dragi mož, oče in ata 

JOŽE BERGANT st.
iz Krašc

Bil si plemenit in dober človek, ki z nami si živel. Za vedno v naših 
srcih bo ostal lep spomin.

Zelo te pogrešamo.

Vsi tvoji

Leta že v grobu spiš,
v naših srcih še živiš,
ni ure, dneva in noči,
povsod si z nami ti.
Solza, žalost, bolečina
te zbudila ni,
ostala je praznina,
 ki hudo boli.

Prazen dom je in dvorišče,
naše oko zaman te išče.
Ni več tvojega smehljaja,
le delo tvojih rok ostaja.
Utihnil je tvoj glas.
bolečina in samota sta pri nas.

www.moravce. si

Glasbena šola Domžale 
obvešča, da sprejemnih 
preizkusov za vpis novih 
učencev za šolsko leto 
2015/16 na  oddelku 
Moravče letos ne bo.
Kljub temu bo prostih nekaj mest za instrumente, 
ki se na oddelku poučujejo. Vse kandidate, ki bi se 
v glasbeno šolo želeli vpisati,  vabimo na sprejemni 
preizkus v Domžale, v petek, 22. maja ali v soboto, 
23. maja 2015. Kandidati, ki bodo opravili sprejemni 
preizkus, bodo obiskovali pouk nauka o glasbi (1. 
razred) v Domžalah.
Za sprejemne preizkuse se ni potrebno predhodno 
prijaviti.

GLASBENA PRIPRAVNICA
Če bo prijavljenih vsaj 12 učencev, bo na oddelku 
Moravče organizirana tudi izvedba programa Glasbe-
na pripravnica, sicer bo pouk potekal v Domžalah. V 
program se lahko vključijo otroci letnik 2009, spreje-
mnega preizkusa ni. Vpis bo 1. in 2. junija 2015 od 
8. – 15. ure v Glasbeni šoli Domžale, Ljubljanska c. 61, 
1230 Domžale. Vpisujemo do zapolnitve mest.

Celoten razpis z izobraževalnimi programi, instrumenti 
oziroma predmeti, za katere se bo izvajal pouk ter s 
pogoji za vpis bo v maju objavljen v Osnovni šoli Ju-
rija Vege, v Glasbeni šoli Domžale in na spletni strani 
Glasbene šole Domžale.

OBVESTILO IN POZIV OBČANOM ZA 
PREVZEM GRADBENIH PROJEKTOV

Upravna enota Domžale obvešča, da na podlagi 196. 
člena Uredbe o upravnem poslovanju (Uradni list RS, št. 
20/2005, 106/2005, 30/2006, 86/2006, 32/2007, 
63/2007, 115/2007, 122/2007, 31/2008, 35/2009, 
58/2010, 101/2010 in 81/2013), iz zbirk dokumentarne-
ga gradiva odbira in izloča gradbene projekte individualnih 
gradenj, tipskih stanovanjskih in drugih objektov, ki jim je 
potekel rok hrambe, oziroma letnik 2004.
Občani, ki jim je bilo izdano gradbeno dovoljenje v letu 
2004 in se izvod gradbenih projektov nahaja v arhivu 
Upravne enote Domžale, lahko prevzamejo gradbene 
projekte v času uradnih ur od 28.4.2015 do 30.6.2015.

Prevzem projektov bo v Glavni pisarni Upravne enote 
Domžale, po predhodnem osebnem dogovoru oziroma 
naročilu na telefonsko številko 01 72 20 100 int. 36170 
ali 36164 ali na elektronski naslov ue.domzale@gov.si. Ob 
naročilu morajo stranke navesti točno številko gradbenega 
dovoljenja in ime investitorja. 
Po poteku roka za prevzem, bodo gradbeni projekti iz 
navedenega obdobja izločeni iz arhiva Upravne enote 
Domžale in uničeni. 

mag. Branko HEFERLE, univ. dipl. prav.
načelnik UE Domžale
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Cenitve in popravila avtomobilskih škod 
vseh blagovnih znamk (kasko zavarovanje).

Zavarovalnica Triglav• 
Zavarovalnica Maribor• 
Zavarovalnica Generali • 
Zavarovalnica Adriatic Slovenica• 
Zavarovalnica Tilia• 
Zavarovalnica ERGO• 

KRULC d.o.o.
Cesta heroja Vasje 8
1251 Moravče
Tel.: 01/7231/200 
www.nissan-krulc.si
servis@nissan-krulc.si
zdravko@nissan-krulc.si

NOVO
popravila vseh znamk vozil • (servisiranje, 

popravila zavor, menjava olja, filtrov, akumulatorjev...)

priprava vozila za tehnični pregled• 
polnenje in vzdrževanje klimatskih naprav• 
premontaža gum• 
optične nastavitve podvozij• 
ročno pranje in notranje čiščenje vozil• 
poliranje vozil• 

NUDIMO VAM

TIRALMONT d.o.o. 
Dole pri Krašcah 10/B, 1251 Moravče
PE Ljubljanska cesta 45d, 1241 Kamnik
tel.: 01/722 88 71, 041/60 28 60
info@tiralmont.si
www.tiralmont.si

IZDELAVA IN MONTAŽA
ALU in PVC okna * vrata * zasteklitve 

* dvižna garažna vrata * senčila * 
police * požarna in kovinska vrata * 

PAMETNA  
IZBIRA

Nissan Note vas bo navdušil s svojo praktičnostjo in pametno 
razporeditvijo prostora, pa tudi z vrhunskimi inovacijami, kot so varnostna 
tehnologija Safety Shield, komunikacijsko-navigacijski sistem 
NissanConnect ter sistem za lažje parkiranje Around View Monitor 

s 4-širokokotnimi kamerami za popoln pogled okoli vozila. 
Preizkusite ga na testni vožnji in izkoristite ugodno ponudbo!

Tržaška cesta 108, Ljubljana | 01 2000 627 | www.nissan.avtohisamalgaj.si

Oglaševana cena velja za model Nissan Note 1,2 Visia. Cena po ceniku je 12.400 EUR, z upoštevanim popustom 
1.410 EUR in DDV. Komercialna akcija velja samo za vozila iz zaloge. *Brezplačno 5-letno jamstvo velja ob 
nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter 
podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej.

ŽE ZA 10.990 €NOTE

LETAK_MALGAJ_270x158mm_240315_V3.indd   1 26/03/15   10:26
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nakupu novega osebnega vozila z Nissan Financiranjem. 5 let jamstva obsega 3 leta tovarniške garancije ter 
podaljšano jamstvo za 4. in 5. leto oz. za 100.000 km, karkoli se zgodi prej.

ŽE ZA  10.990 €NOTE
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KRULC d.o.o. 
Cesta heroja Vasje 8, 1251 Moravče,  

tel: 01 7231 200 ali 01 7231 143
www.nissan-krulc.si, e-mail: nissan@nissan-krulc.si
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Oglasi

Oprijem z obèutkom.

R

Oprijem z obèutkom.

R

PVC okna, 
vrata,senčila,
police
Edvard Jerina
Ribče 10
1281 Kresnice
GSM 041/696-433
jerina.edvard.sp@siol.net

TEČAJI CPP:  

04.05. 2015 in 25.05.2015  ob 18ih

TEČAJ ZA IZPIT ZA TRAKTOR: 

20.04.2015 OB 16 URI
 Prijave: 031/209–501 

ali avtosola.loncar@siol.net

Ulica Mire Pregelj 4, Litija, tel. 01 8995 393
Cesta na Grmače 16, Moravče, tel. 01 7231 868

Odprto: vsak dan od 14.00 do 18.00, sobota od 8.00 do 12.00
Velika izbira zlatega in srebrnega nakita• 
Popravilo rabljenega nakita• 
Odkup in predelava zlatega in srebrnega nakita• 
Izdelava poročnih prstanov• 
Izdelava nakita po vaših željah• 
Prodaja naložbenega zlata• 
Nizanje ogrlic• 
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